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Zapisnik 

Sa XI (jedanaeste) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane: 18.12.2024. 

 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa prethodnih sjednica; 

2) Razmatranje i davanje saglasnosti na Odluku o objavljivanju Opšte i Posebne liste nepokretnosti 

opštine za 2025. godinu; 

3) Razmatranje Odluke o davanju saglasnosti na Statut GCPM-a; 

4) Razmatranje i usvajanje Odluke o plaćanju komisija koje osniva Skupština opštine; 

5) Razmatranje i usvajanje Odluke o obrazovanju komisije za imenovanje ulica, trgova i naselja u 

opštini Dragaš; 

6) Razmatranje i usvajanje Odluke o obrazovanju komisije za razmatranje žalbi na imenovanje 

ulica, trgova i naselja u opštini Dragaš; 

7) Razmatranje i usvajanje Odluke o zamjeni nepokretne imovine Opštine Dragaš ZK P-

70604014-00099-1 sa zajedničkom imovinom g. Amira (Ahmeta) Jaminija, g. Asada (Ahmeta) 

Jaminija, Rehjana (Omer) Jamini i Nerkes (Omer) Jamini, posjed parcele broj P-70604014-00827- 

2 ZK Dragaš; 

8) Diskusija o Izvještaju o učinku opštine; I 

9) Eventualno. 

 

Arijeta Skeraj: Pozdrav predsedniče! Pozdrav svim kolegama, prisutnima, medijima i svim 

građanima koji nas prate! Dobrodošli na 11. redovnu sjednicu (dvanaestu po redu) za 2024. 

godinu! Vjerujem da ste svi dobili materijal Na ovoj sjednici imamo sedam tačaka dnevnog reda i 

eventualnu tačku, kao što ste dobili u pozivu. Međutim, nakon slanja poziva, dobili ste prijedlog 

sa materijalom za dodavanje tačke dnevnog reda vezano za performans. Pre nego što stavimo 

dnevni red na glasanje, da li neko želi da govori? 

Shpetim Hajredini: Pozdrav svima! Možda je moja greška što ovaj materijal o ovom pitanju nije 

stigao na moju e-poštu. Ne znam da li još neki članovi skupštine nisu dobili materijal, ali nisam 

dobio mejl, a ne znam ni šta da razgovaram o ovoj tački dnevnog reda. Stoga sam tražio, ako je 

moguće, da mi ga sada donesu, ne samo meni lično, nego svima, ako je moguće, u fizičkom obliku, 
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kako bih ga barem pročitao do kraja sednice, a možda i imamo ovu poslednju raspravu o grantu za 

učinak, a onda znam o čemu mogu da razgovaram. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj:  Da li se slažete da ovo stavimo na dnevni red, a vjerujem da će vam materijal 

uskoro stići. Ko je za? Ima li prigovora? Uzdržani? Sa 20 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, 

usvajamo dnevni red sa dodatnom tačkom za ucinak Opštine. Dakle, krenimo od prve tačke: 

Usvajanje zapisnika sa prethodnih sastanaka. Ko će govoriti o ovom pitanju? Ako ne, stavićemo 

to na glasanje. Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? Uzdržani? Sa 20 glasova za, nula protiv i 

nula uzdržanih, odobravamo ovu tačku. Nastavljamo sa drugom tačkom: Razmatranje i usvajanje 

Odluke o objavljivanju Opšte i Posebne liste nepokretnosti opštine za 2025. godinu. Da li neko 

želi da govori? 

Driton Ademi: Pozdrav svima! Bilo bi dobro, tražio sam i na nekoliko drugih sjednica da tačke 

dnevnog reda koje sponzorira Vlada, direktori dođu ovdje i unaprijed ih razjasne. Vjerujem da i 

direktor finansija također. Direktore, da ne bude zabune, danas je treća sjednica za razmatranje 

Odluke o proglašenju opšte i posebne liste. Molim vas da nam ne date šifre, već da nam date 

lokacije na kojima se nalaze. Znam da imamo posla da ih dovedemo na lokacije, ali pošto građani 

nisu upoznati sa lokacijom, dobro je – tražio sam to na drugim sjednicama, a tražim i danas – da 

se ove dovezu na nama sa lokacijama gdje se nalaze, a ne samo sa kodovima. Razumijem, oni koji 

koriste internet, imaju pristup i znaju kako da se prijave, znam da mogu pronaći ove kodove. Ali 

bilo bi dobro kada biste mogli navesti lokaciju ovih kodova koje ste donijeli ovdje. Pogledajte šifru 

gde ste to napisali i vidite gde se nalazi selo, na primer Bresana, Dragash, Belobrad, Zaplluxhe, 

gde god da je. Prošli put ste mi rekli da je potrebno malo poraditi, ali mislim da je dobro da građani 

znaju gdje se nalaze te nekretnine, da ih otprilike znaju. Hvala vam! 

Qamil Kolloni: Pozdrav svima! Pitanje je potpuno jasno, ali pozadi u koloni su ispisane lokacije 

– piše: Bresanë, Blaç, Vraniste, Lloposhnik, Restelica... pogledajte poslednju kolonu i mesto vam 

je tu. Oni su na prvoj listi Dragaša, jer su tako zasnovani na statističkom registru. Daljnji detalji 

nisu dati iz razloga privatnosti, ali sve ove lokacije je vrlo lako razumjeti gdje se nalaze. Dakle, na 

osnovu zakona, ovim registrima se dostavljaju podaci koje moramo dati. Dakle, sve što tražite više 

od toga, smatram da je nezakonito. U pravu ste, dobro je, znamo da je neko ove ugovorio, ali im 

ističe rok, prinuđeni smo da planiramo ovu godinu za sledeću godinu da damo nekom drugom 

mogućnost da ih koristi. Dakle, ako to dobro analizirate, smatram da ima dovoljno podataka da se 

svaki građanin vrlo korektno orijentiše ukoliko je zainteresovan za korišćenje opštinske imovine. 
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Arijeta Skeraj: Hvala! Da li još neko želi da uzme reč? Ako ne, onda ćemo to staviti na glasanje. 

Ko je Za? Ima li prigovora? Uzdržanih? Sa 22 glasa za, nula protiv i nula uzdržanih, mi također 

odobravamo ovu tačku. Nastavljamo sa sljedećom tačkom: Razmatranje Odluke o davanju 

saglasnosti za Statut GCPM-a. Hajde da prvo damo reč direktoru zdravstva, pa onda vi skupštinski 

članovi. 

Behar Brenoli: Selam alejkum, poštovani predsedniče, predsedavajuća, delegati, žao mi je što 

ponovo imamo ovu istu tačku dnevnog reda, međutim, ako ste pratili materijal koji ste dobili, na 

prošloj sednici kada je po prvi put vraćena odluka na razmatranje, Ministarstvo nam je dalo 10 

preporuka koje smo trebali da sprovedemo. Nakon što smo sproveli ove preporuke, sada je došla 

nova preporuka sa još dva predloga. Ako pažljivo pogledate, videćete da se ove preporuke ne slažu, 

jer ove dve zadnje preporuke, prošli put su bile u redu za Ministartsvo Zdravlja a sada nisu, tako 

da ovo nije naša greška. Ili oni prošli put nisu odradili posao kako treba ili se to uradilo sa nekom 

namerom. Preporuka broj 1 je ista, član br.1 je isti kao u unificiranoj formi statuta. Neznam zbog 

čega su poslali ovu preporuku. Kod preporuke broj 2, član 13, paragraf 4,2 piše da se harmonizuje 

sa Statutom. Još na prvoj sednici kada smo razmatrali Statut, rekli smo da bilo kakve izmene koje 

vršimo, rizikujemo da nam Ministartsvo to vrati. Mi smo član 13, tačka 4 vršili izmene, to imate u 

materijalu, mi smo dodali u članu 13 tačka 4, da GCPM ima zamenika direktora, tu smo precizirali 

iz većinske i nevećinske zajednice, to nam je Ministartsvo vratilo. Traže da to ispravimo. Nisu 

nam prihvatili te izmene. Ja sam lično Za ovu stvar, obzirom da u Dragašu živi više od 40% 

nevećinske zajednice. Međutim Ministartsvo to ne prihvata. Time rizikujemo da nam ponovo vrate 

Statut. Mi smo sa gradonačelnikom o ovome raspravljali, našli smo druge modalitete koje on može 

kasnije da vam objasni, da bi smo zaštitili nevećinske zajednice. Ja vas ponovo pozivam da glasate 

za ovaj Statut sa ovim preporukama, u protivnom rezikujemo da nam Statut ponovo vrata na 

razmatranje.  

Bexhet Xheladini: Poštovana predsjedavajuća, zameniče predsjedavajuće! Poštovani poslanici, 

mediji i građani! Ne želim da ponavljam opravdanja koja je dao direktor zdravstva, samo sam 

došao da vam potvrdim da smo na dvije sjednice prije ove razmatrali Statut GCPM-a i na prijedlog 

nevećinske zajednice imamo izmijenjen član 12. Promjenu koju smo izvršili izvršili smo svojom 

voljom. Za ovo su, koliko ja znam, glasali svi članovi skupštine i sve stranke koje čine Skupštinu. 

Pokazali ste spremnost da, ako u GCPM -Dragaš direktor bude iz većinske zajednice, onda 

zamjenik direktora bude iz nevećinske zajednice. Međutim, s obzirom na to da se ova izmjena 
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člana ne poklapa sa Statutom koji je na snazi u svim GCPM -ima Kosova, onda nam je, u stvari, 

Ministarstvo zdravlja ovo vratilo kao nezakonitu izmjenu i preporučilo da se ovaj član izmeni I 

ukloni. Došao sam da vam još jednom potvrdim da imam volju da donesem odluku i obavezam 

direktora zdravstva i direktora GCPM -a da u slučaju izbora zamjenika direktora bude izabran iz 

nevećinske zajednice. Odlukom načelnika to se može regulisati, a vi, poštovani delegati, morate 

glasati o preporukama, jer je to preporuka koju moramo sprovesti, a šteta je velika za Opštinu ako 

ovu preporuku ne sprovedemo. . Jedna od njih je da MALU može da iznese slučaj na sud, a u 

ovom slučaju i gradonačelnik i predsedavajuća idu na sud. A drugo je da možemo izgubiti Grant 

za učinak za 2024. godinu, jer, ako se protivimo odlukama MALS-a i ne sprovodimo ih, onda su 

to četiri glavna kriterijuma, na osnovu kojih se opština može kvalifikovati za grant za učinak. . 

Dakle, tražio sam od delegata da usvoje ove dvije preporuke Ministarstva. Međutim, nakon 

završetka Skupštine opštine, napraviću odluku i zatražiti od direktora GCPM -a da ga u slučaju 

izbora zamenika direktora, imenuje iz redova nevećinske zajednice. Hvala vam! 

Shpetim Hajredini: Poštovani direktore, sviđa mi se što imate hrabrost i način da nas pozdravite 

pozdravom, jer mi ostali nemamo hrabrosti da kažemo selam alejkum, već samo pozdrav. U 

međuvremenu, što se tiče Statuta GCPM-a, mi smo o njemu razgovarali na prethodne dvije 

sjednice, a na prošloj sjednici, ako se sjećate, rekao sam da ako Bog da, niste napravili nikakve 

propuste. Ispostavilo se da ste opet napravili propust. I mi smo bili za tu sednicu i naravno da ćemo 

ponovo biti za ovu sednicu. Ne raspravljamo o pitanju glasanja za važne dokumente. Pažljivo sam 

slušao direktora, ali možda mi prevod nije bio baš razumljiv i zato sam odlučio da se oglasim i 

iznesem svoje mišljenje o ova dva člana za koje su sada stigle preporuke iz Ministarstva. Prvi član 

- napravio sam poređenje sa prethodna dva statuta - prvi statut i drugi statut u prvom članu su isti, 

sad ste napravili promenu, ovo pokazuje da je Ministarstvo krivo, vi niste krivi, da su u prvom 

statutu trebali dati preporuku za poboljšanje ovog člana. Dakle, niste krivi za ovaj član. Što se tiče 

člana 13, koji nam je Ministarstvo poslalo da ispravimo, naravno da je ispravka napravljena ovdje 

na sjednici i mi smo to zajedno uradili. Dodali smo i promijenili ovaj članak. I, ispostavilo se da 

to nije u redu. Ono što želim na kraju da kažem je da uvijek treba imati na umu zakon i ne 

pokušavati ispuniti nečije želje ili hirove ovdje u našoj opštini, jer mi ćemo patiti. Vraća nam se 

tri puta, ovo nije u redu i što je najvažnije, ne dolazimo pameti. Stoga se nadam da će buduće 

odluke biti zasnovane na zakonu i da ih nećete mijenjati kako želite. Hvala vam! 
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Nedžmidin Sejdilar: Ono što mene zabrinjava jeste to da predhodna dva puta vi ste imali 

ekskluzivno parvo na ovaj Statut. Niste nasi z opozicije ni malo slušali. Imali ste I glasove, I 

vremena da ovo spremite, ja ne mogu da prihvatim da ostavljamo krivicu na ministarstva. Ovo je 

četvrto čitanje Statuta u skupštini. Ukazivao sam da će nam Ministarstvo vratiti Statut. Ako postoje 

zakoni I AU to znači da director treba ozbilnije da pristupi izradi Statuta, da nam se ne vraća u 

Skupštini. Da li treba da očekujemo da nemamo Statut do kraja mandata. Drugi problem je to što 

vi nama u materijalu ne šaljete odgovore Ministarstva, nego mi mora da vam verujemo, ja vam ne 

verujem. Praksa je pokazala u ove tri godine da vi ne govorite istinu. Zato nam u materijalu 

pošaljite I odluke Ministarstva. Da vidimo gde je Ministarstvo našlo greške, ovako ja vidim krivicu 

na Direktorijat zdravstva. Četvrto čitanje za mene je stramota. Možda prvi put smo hteli da 

ubacimo zamenika dirtektora iz nevećinskih zajednica ali ostala 4 puta krivica je na vama. Vi imate 

obavezu da skupštini donesete kvalitetan Staut. Direktor je dužan da sastavi Statut po važećim 

zakonima. Direktor treba da se malo više bavi svojim poslom nego tenderima. Ako ne znate, tražite 

od skupštine da vam pomognemo, ali mi nemožemo da vam pomognemo dok vi ignorišete naše 

sugestije. U normalnim zapadnoevropskim državama, ako čuvek na vozačkom ispitu padne tri 

puta, njega šalju kod psihijatra. Mi imamo staut koji nam se vraća 4 puta, I plus ste preko Human 

Care zaposlili psihijatra u GCPM-u, gde je on, da li u školi sa 4 jedinice može da se položi razred. 

Žalopsno je da se predsednik diči ovim direktorom a I on sam dolazi iz domena medicine. Ovo je 

kapitulacija za vas. Čuo sam da imamo šablon Statuta, kako je moguće pogrešiti u šablonu. To 

dokazuje vašu neozbiljnost. U obom wc-u zamenili ste šolju ali ne I vodokotlić, nema vode.   

Bexhet Xheladini: Nisam želeo da vas zamaram, ali pošto je moje ime nekoliko puta pomenuto, 

želim da dam neka pojašnjenja. Nije to četvrti put da se Statut vraća, već drugi put. Prvi put smo 

dobili deset preporuka – na sednici pre ove, poslednju – i GCPM, direktor GCPM i direktor i 

osoblja GCPM, sve ove preporuke koje je Ministarstvo tražilo – imate materijal, I to nije tačno da 

vam nismo poslali preporuke Ministarstva, imate obe, pretposljednju i posljednju - u ovih deset 

preporuka nisu uključene dvije preporuke koje su našli zadnji put kada su ih vratili. Ne kažem da 

je Ministarstvo to uradilo namerno ili da je krivo, ali možda nisu primetili one članove koji su 

usklađeni sa Statutom. Ili je to uopšte trend, ne znam. Dakle, ovo je drugi, a ne četvrti put i mi smo 

u obavezi da ove preporuke dostavimo Skupštini, a da ih Skupština usvoji, jer su to preporuke koje 

su nezakonite i moraju biti usklađene sa Jedinstvenim statutom koji je za sve opštine Kosova. 

Hvala vam! 
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Uran Halimi: Pozdrav, uvaženi! Kontinuirano smo razgovarali o ovom Statutu GCPM-a. 

Zapravo, ne da sam ja htio da uzmem riječ, ali jučer je u Odboru predsjedavajući rekao da je krivo 

Ministarstvo. Sad sam vama, i direktoru i onome ko je donosio ovaj Statut, sugerisao da bi bilo 

dobro da pročitate administrativne smjernice, zakone koji se za to odnose. Bar imate pravnog 

savjetnika ovdje u Skupštini. Vrlo je lako i vrlo jednostavno otkloniti krivicu i poslati je negdje 

drugdje. Ranije na sesiji, Artan je spomenuo učitelja. Gospodin Sefa je izašao i branio učitelja 

ovdje. Druga stvar je što Ministarstvo ne funkcioniše po nepisanim pravilima, kao što ste navikli 

ovde, a statute možete praviti kako hoćete. Onda je rekao da se nije vratilo iz Ministarstva, možda 

nije bilo pristrasnosti, ali nam je dalo preporuku. Ministarstvo vas neće tući čekićem. Prekoračite 

norme i zakone, to vam se vraća, preporučuje. Kad se vrati, ima preporuka. Pregledajte preporuke, 

popravite ih, mi vas i dalje podržavamo, ali greške ne ispravljamo, jer ne pokušavamo ni da 

primenimo preporuke, jednostavno nam ne šaljete preporuke da bismo o njima raspravljali i dali 

vam prijedlog za poboljšanje. I, svaki put kada pokušate sami, zaobilazeći Skupštinu, vjerujem da 

će se ipak okrenuti protiv vas ili preporučiti za promjenu. Posao ministarstva nije da dolazi ovdje 

da vas uči i daje vam predavanja i upute kako to učiniti. Poslaću vam uputstva, dopune, izmene, 

na vama je da li želite ili ne. Ali ono ih ne šalje nama, samo nas tjera da glasamo za njih, ovdje 

gdje znamo tačno šta radimo, glasamo ili ne glasamo. Uradite 13. i mislite da sa tim 13. ili 14. 

možete sve. Učitelj je svetinja, Artane, ali kad ne zna kako da nauči učenika, bezvrijedan je. Hvala 

vam puno! 

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Možda Uran ne zna da su i preporuke bile u pozivu i na dnevnom 

redu. Žao mi je što morate reći javnosti da nismo imali nijednu preporuku. Volela bih da  sljedeći 

put pročitate tačke dnevnog reda, jer su sve preporuke tu. Nemojte dolaziti ovdje govoreći da 

nemamo nikakve preporuke! 

Uran Halimi: Hvala vam puno, gospođo predsjedavajuća! Jako mi se sviđaju replike, i drago mi 

je kada mi dajete vremena za ove replike. Nismo ih dobili zadnji put, znate, da opravdamo da je to 

četvrti put. Ovo je četvrti put zaredom da raspravljamo o ovoj tački dnevnog reda, ako se sjećate, 

gospođo predsjedavajuća. Znam da ti se nije svideo moj govor, jer ne voliš istinu, da li moram da 

vam udovoljavam, a ne znam kako da udovoljavam čoveku. Ovo je četvrti put, ako smo ovaj put 

dobili preporuku, zovite me još tri puta, imamo li preporuke? Što se tiče čitanja materijala, ja, 

gospođo predsjedavajuća, vrlo dobro ga čitam i istražujem. Hvala vam puno, takođe na vašoj 

preporuci, imaću je na umu! 
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Arijeta Skeraj: Hvala! Sve preporuke su postojale i ranije. Ako ste upoznati s tim, za sve vrijeme 

kada je revidiran Statut GCPM-a, imali ste preporuke. 

Shpetim Hajredini: Pitanje preporuka, možda je bilo nekih od mojih skupštinskih kolega koji 

nisu bili u ovome, ne znam, ali čak iu svom završnom govoru na prošloj sednici sam rekao hvala, 

izvršno, što ste konačno zadržali reč i odradili ste na osnovu zakona, donosite nam preporuke. 

Prošli put, sada, i za ovu posljednju o kojoj danas razgovaramo, imate dvije preporuke... 

Arijeta Skeraj: Samo malo, prošli put je to bila preporuka, a sada moram da je dam javnosti i 

dotičnom poslaniku, koji verovatno nije pročitao materijal. 

Shpetim Hajredini: U zadnja dva puta kada nam je vraćen Statut, imamo preporuke u materijalu. 

Došli su kod nas. Deset ih je bilo u prethodnom Statutu, sada imamo još dva u Statutu o kojima 

danas raspravljamo sa poboljšanjima, a tu su još dvije preporuke Ministarstva. Ono što me najviše 

nateralo je govor gradonačelnika. Ja – ne znam predsedniče, koliko ste me čuli – rekao sam ranije 

da za prvi član lično smatram da je Ministarstvo krivo, iako ste trebali da usaglasite i usvojite 

format koji je odgovarajući i koji je legalno. Ali, bez obzira na to, pošto je Ministarstvo drugi put 

poslalo deset preporuka, u prvom članu je trebalo da bude jedanaesta. Oni to nisu uradili, uradili 

su to u ovom trenutku. Što se tiče člana 13, i 4.2 i 4.1 su isti, mi smo ga sami menjali, tako da je u 

prethodna dva statuta to bilo u redu, nismo ga dirali, dok smo 4.1 sami menjali. I ovo se pokazalo 

kao protivzakonito, vratilo nas je nazad i moramo da ga vratimo u njegov jedinstveni oblik, kako 

to pripada Statutu GCPM-a u Republici Kosovo. Hvala vam! 

Bexhet Xheladini: Ovo je drugi put da nam Ministarstvo vraca. Pretposljednji put nam je vratilo 

deset preporuka, trebao nam je vratiti dvanaest. Ministarstvo je trebalo da donese preporuke od 

prošlog puta. Sada, ili Ministarstvo to nije vidjelo, ili je smijenjen službenik koji je provjeravao 

zakonitost Statuta. Ali ipak, krivi smo za promjenu člana 13. To nije naša krivica, ali je to bila 

naša dobra volja. To je greška, zato su nam dali deset preporuka, ali su prošli put trebali dvanaest. 

Ispunili smo njihove preporuke, sada kada smo to preuzeli po drugi put, oni su donijeli nove 

preporuke. Dakle, ne kažem da je to krivica Ministarstva, ali nismo mi krivi. Ni GCPM ni 

Skupština. Ima slučajeva da se službenici u Ministarstvu smjenjuju, pa se prave takve greške. Imali 

smo grešku i sa nekretninama, čini mi se, za MDP. Ista stvar nam se ponovila. Hvala vam! 

Jetmir Ajdini: Pozdrav svima! Problem sa Statutom GCPM-a leži u neskladu između Statuta koji 

Direkcija za zdravstvo i naša opština sprovode i Jedinstvenog statuta koji je na snazi na celoj 

teritoriji Republike Kosovo. Ovaj Statut treba prilagoditi i ujednačiti sa Statutom koji je na nivou 
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RKS. Ako idemo dalje od ovoga, onda će nam se svaki put vraćati sa dodatnim preporukama. 

Dakle, preostaje da direktor zdravstva izađe, baci se na posao i prilagodi Statut Jedinstvenom 

statutu koji je na nivou RKS. E sad, zašto direktor ne radi taj posao je problem direktora. Svaki 

put kada direktor ne radi svoj posao, on nam se vraća sa preporukama ovdje. Razgovarali smo, čak 

smo nekoliko puta glasali. Dok se ne prilagodi Jedinstvenom statutu koji je na nivou RKS. Hvala 

vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Ni Sejdilar ni Uran nisu spomenuti po imenu. Molim vas, imali ste 

riječ. Shpetim je uzeo rec nakon što mu je gradonačelnik rekao o preporukama i on je izašao da 

razgovara o tome. 

Munir Jonuzi: Poštovani, pred nama je 3 ili 4 čitanje Statuta, obzirom da smo svedoci da smo 

dobili još 2 tačke koje trebamo prilagoditi sa jedinstvenim Statutom, ja ne mogu a da ne pomislim 

da se ovde neko igra sa nama. Prošli put smo dobili 10 tačaka koje smo trebali razmotriti I 

prilagoditi sa jedinstvenim Statutom na Kosovu. To smo I uradili. Prilagodili smo sve sporne tačke.  

Sada dobijamo jos dve nove tačke koje treba da prilagodimo a paradoks je to što su ove dve tačke 

postojale u predhodnom čitanju. Pa se pitam zašto nam nisu skrenuli pažnju prošli put. Nemogu 

da shvatim koja je svrha našeg glasanja. Koja je svrha usvajanja Statuta GCPM-a. Dali su nam 

jedinstveni Statut za celo Kosovo, I od nas se očekuje samo da ubacimo ime našeg GCPM-a, logo, 

mesto, bez ikakve diskusije, kritike, odgovornosti, bez ubacivanja nečeg specifičnog, bez 

ubacivanja onogo šta važi samo za opštinu Dragaš. Ako ne ubacimo ništa naše u ovaj Statut, koja 

je onda svrha našeg postojanja. Mi dobijamo Zakone I podzakonske akte iz centralnog nivoa I niko 

ne očekuje od nas da to povtrdimo. A za ovaj akt očukju da potvrdimo taj jedinstveni. Ako očekuju 

onda moraju uzeti u obzir neke naše dodatke. Moraju uzeti u obzir neku našu specifičnost. 

Specifičnost opštine Dragaš. Opština Dragaš nije specifična po tome samo što je nasiromašnija 

opština na Kosovu. Opština Dragaš nije specifična po tome što ima najveći stepen migracije. 

Opština Dragaš je specifična i po tome što u njoj živi najveći broj nevećinske zajednice na Kosovu. 

40 % stanovništva opštine čini nevećinska zajednica. Uzmite bilo koju opštinu na Kosovu, sigurno 

nećete naći približan odnos između većinske i nevečinske zajednice. Zašto da mi ne iskoristimo 

ovu našu specifičnost. Zašto pojedincima iz MZ smeta da ubacimo član 13, tačka 4, paragraf 2. 

Zašto insistiram na ovaj član, zbog ovoga što sam malo pre govorio. Znate da po zakonima o javnoj 

sluđbi na teritoriji ove opštine treba da bude zapošljeno 40 % nevećinske zajednice. 4 član Zakona 

o javnoj službi govori nam o tome da na celom Kosovu u svim institucijama bude 10 % a u onim 



9 

 

opštinama gde ima veći procenat po procentu zastupljenosti nevećinske zajednice. Ovde je 40 %. 

Ovde se ne radi samo o zapošljavanju, običnom zapošljavanju. Nego se radi o postavljanju članova 

nevećinske zajednice na rukovodećim pozicijama. Ako je izabran direktor iz većinske zajednice, 

dajte da ubacimo i zamenika iz nevećinske zajednice, ovim mi nismo prekršili Zakon, zašto, zato 

što smo za zamenika direktora tražili iste uslove. Sledeći put, prvo da iznesem jedan predlog, moj 

predlog je da član 13, tačka 4, broj 2 ostane u ovom statutu. Da pokažemo volju da zaštitimo 

nevećinsku zajednicu. Mi ovde da je zaštitimo, u skupštini. Zbog čega, pričao sam o Zakonu o 

javnim službama, zbog inkluzije, zbog uključivanja nevećinske zajednice, zbog političke 

ravnoteže. Zamenik direktora nije politička funkcija. Ali mi kao političari da to omogućimo. 

Ministarstvu moramo da pokažemo kakva je naša opština. Ovde živi 40 % nevećinske zajednice. 

nevećinska zajednica treba da bude naruikovodećim pozicijma. Predsedavajuća moj predlog je da 

član 13, tačka 4, broj 2 ostane u ovom statutu i da to stavite na glasanje. Ovim nisam hteo da krivim 

ni direktora, iako mu jednu stvar zameram, barem je mogao ovde da traži od članova nevećinske 

zajednice da traži od delčegate nevećinske zajednice da ne dozvole ukidanje ovog člana iz Statuta. 

Ako on mora da sluša naredbe MZ mi nemoramo. Da moramo da ih slušamo ne bi morali ovo da 

usvajamo. Kada se donose Zakoni i AU nas niko ne pita, ali za ovo nas pitaju. Ako se pitamo onda 

da unesemo neku specifičnost.  

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Da li još neko želi rec? Uran, ne mogu, jer si imao vremena i odgovor. 

Edin Kurt: Pozdrav svima. Što se tiče ove tačke moram da se složim sa kolegom Munirom, ako 

je Ministartsvo nije Bog. Mislim da treba da insistiramo da ovaj član ostane u Statutu. Na kraju 

krajeva neka oni sami napišu Statut a neka predsednik potpiše, ovako ovo ispada kao kad su otac 

i sin otišli da kupuju auto, kada otac kaže meni nije bitno koje je boje auto, samo neka je crveno.  

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Dr Jetmire, vi ste taj koji je zavrsio, niko vas nije spomenuo u 

odgovoru. Ni gospodin Sejdilar, ni gospodin Uran. Molim te! Gradonačelnik je spomenuo 

Shpetima. Onda su diskusije završene. Munirov prijedlog je bio član 13, koji je Ministarstvo 

vratilo. Mi smo najviši organ, ne možemo da kršimo zakone Kosova. Ali, moramo staviti na 

glasanje Munirov prijedlog. Ko je za Munirov prijedlog? Molim vas, slušajte, imali ste vremena 

za diskusiju, dala sam vam riječ. Znam pravila ovdje, molim te, Jetmire! Nisam pomenula vaše 

ime, molim vas, daću vam reč o sledećoj tački. Tacka glasi: Preispitivanje Odluke o davanju 

saglasnosti za Statut GCPM-a. Postojao je zahtjev gospodina Munira, da bude član 13, koji je 

Ministarstvo vratilo. Nećemo ići protiv zakona. Rekla sam, oba prijedloga cemo postaviti na 
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glasanje. Jedan je predlog onako kako ga je ministartsvo vratilo, a drugi sa Munirovim 

prijedlogom. Stavljam na glasanje Munirov prijedlog. Ko je za? Ima li protiv? Ima li suzdržanih? 

Sa 5 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, ne prolazi. 

Munir Jonuzi: Molim vas ponovite glasanje. 

Arijeta Skeraj: Ok, još jednom. Ko je za Munirov prijedlog? Ima li protiv? Ima li suzdržanih? Sa 

6 glasova za, 7 protiv i nula uzdržanih, dakle ovo ne prolazi. Dakle, idemo sa prijedlogom kakav 

je stigao iz Ministarstva. 

Munir Jonuzi: Gospođo predsedavajuća, na osnovu Ustavnih ovlašćenja koje imam, vi ovde 

zavodite red, na osnovu Ustavnih ovlašćenja koje imam, primetio sam da su svi delegate iz 

nevećinske zajednice bili za moj predlog, dok su delegate iz većinske zajednice bili protiv ili 

uzdržani, tražim od predsedavajuće skupštine da ponovi glasanje.  

Arijeta Skeraj: Munire, molim te, ja sam ovde, ne dajem ti reč, kao što je nisam dala ni njima. 

Molim vas sedite, inače ću prekinuti sednicu! 

Arijeta Skeraj: Onda ćemo, poštovani poslanici, staviti na glasanje preporuku koja je stigla iz 

Ministarstva. Ko je za ovu tačku? Ima li protiv? Ima li suzdržanih? Sa 17 glasova za, 1 protiv i 

nula uzdržanih, usvajamo ovu tačku. Nastavljamo sa četvrtom tačkom: Razmatranje i usvajanje 

Odluke o plaćanju komisija osnovanih od strane Skupštine opštine. Da li bi neko hteo da uzme 

reč? 

Munir Jonuzi: Gospođo predsedavajuća, ja se ovde pozivam na Ustav a vi mi ovde ne 

dozvoljavate da govorim. Pozivam se na Ustav Republike Kosova. Imam Ustavna ovlašćenja da 

od vas tražim da ponovite glasanje, pre nego što ovu Odluku odnesem da Ustavnom Sud una 

razmatranje. Za mene je ova sednica završema, ako predsedavajuća ne dozvoljava da koristim 

svoja Ustavna ovlašćenja, šta je onda ostalo za zakonska ili podzakonska ovlaščenja.  

Arijeta Skeraj: Molim te, Munir, ja sam ovde predsedavajuća! Ja sam postavila prijedlog. Ako 

ne dam riječ toj trojici, neću je dati ni vama. Nastavljamo sa četvrtom tačkom: Razmatranje i 

usvajanje Odluke o plaćanju komisija osnovanih od strane Skupštine opštine. Da li bi neko hteo 

da uzme reč? 

Driton Ademi: Dakle, na Odluku o plaćama komisija koje osniva Skupština. Kao poslanička 

grupa, imamo dvije dodatne tačke koje možemo dodati ovim isplatama. Imamo: Povećati plate 

seoskim starešinama, što smo i sami odobrili. Predviđam da, pošto imate odluku Skupštine, u ovu 

odluku možete uključiti i isplatu seoskih starešina. Zašto mi moram donositi naknade Odboru na 
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sjednicu, kada imate zakon da ih plaćate?! Nije naš problem zašto se ne plaća. Zašto vlada nije 

platila komisije nije naša krivica. Molim da se tu doda i isplata seoskih starešina, kao i drugo: 

Isplata skupštinskog radnog staža. U ovoj, koliko ja znam, većini opština – to se čak vidi i pred 

kamerama, ja sam nekoga pitao – na ovaj način se šalje mejl nastavnicima, doktorima i drugima. 

Mi u Skupštini ne dobijamo platu za radni staž, niti bilo šta, a ne dobijamo čak ni mejl. Opravdanje 

je, kako se navodi, da nas Ministarstvo odbija jer ne možemo sebi da priuštimo isplatu radnog 

staža. Ovo je smešno. Sve opštine – imam i fotografije isplata koje vam stižu na mejl – sve opštine 

plaćaju radni staž, nama ne plaćaju. Ne znam u čemu je problem, Komisija je formirana prije 

nekoliko godina, ta Komisija i dalje postoji, ne radi ništa. Bilo bi dobro da gradonačelnik i direktor 

riješe ovaj problem, jer su ga sve opštine riješile. Zašto mi kao opština to nismo riješili? Ne 

dobijamo čak ni e-mail, a najgore je što nismo plaćeni za naše radno iskustvo. Tražim da se uvedu 

ova dva prijedloga. Hvala vam! 

Uran Halimi: Jako mi je žao što se ova Skupština često kritikuje. Način na koji radimo nije nimalo 

demokratski, uskraćuje nam pravo da govorimo. Moram da sačekam drugu tačku dnevnog reda da 

bih raspravljao o prethodnoj. Ne sviđa mi se ovo. 

Arijeta Skeraj: Molim te, Uran, ni meni se ne sviđa, ali to radim sa Pravilnikom. Jednom imate 

pravu, još jednom za repliku. Molim te, ne poričem nikome pravo da govori, evo ti govoriš, evo ti 

ili bilo ko drugi. 

Uran Halimi: Hvala, gospođo predsjedavajuća! Mi smo tu da razgovaramo, došli smo ovdje i 

građani su nas doveli ovdje da razgovaramo, i vas i nas. Imate malo više odgovornosti, u smislu 

raspodjele vremena i davanja riječi. Trebalo bi da nas tretirate jednako, ne pokušavajte da popunite 

svačije mesto ovde, ili da dobijate uputstva ko treba da govori. Imamo pravo da tražimo reč, molim 

vas da to uradite dva puta. Propis je koji, iako prekoračujemo, doprinosimo dobrom građana ovdje. 

Nece se desiti nista strasno ako je neko govorio dva ili tri puta i rekao nešto nepristojno i doprinosi 

tim greškama da se ne ponove. Međutim, gospodin Ademi je takođe rekao da su oni regulisani 

zakonom. Što se tiče Komisije koja je bila uključena, mi smo samo morali da ih ispitamo, mi ne 

odlučujemo, poštovane, ne možemo da odlučujemo da li je neko plaćen ili ne. Već smo počeli da 

istražujemo moguće propuste za koje ste nas više puta optuživali. Rekao sam juče u Odboru, jer 

su me ponovo pitali, Komisija postoji, ona ima mandat do kraja vlade. Radimo vrijedno i nastavit 

ćemo raditi ako uočite bilo kakve propuste ili nepravilnosti u plaćanju. Nastavićemo sa radom do 

kraja mandata, jer posla ima i vidim da se naš rad stalno povećava. Do zaključka ćemo doći negdje 
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na kraju mandata. Ne pokušavajte da kontaktirate tu Komisiju, jer mi ne možemo da odlučujemo 

da li su seoski starešeni plaćeni ili ne. OSBZ je zakonski obavezan da bude plaćen. Evo cilja – 

znam gdje je cilj – to je uplata Komisije za sigurnost zajednice. To je regulisano zakonom, koliko 

ja znam. E sad, ako želite da povećate tu uplatu, ili da je udvostručite, mi nemamo pravo da 

donosimo tu odluku. Ali postoje zakoni, postoje relevantna ministarstva o kojima se možete 

informisati i vidjeti šta mi pokušavamo da uradimo po tom pitanju. Hvala vam! 

Artan Loshaj: Pozdrav svima! Ne želim da vodim debatu, predsedavajući, i ne želim da eskaliram 

situaciju, oduzimate mi pravo da govorim, gospodine, niste mi dali reč. Dala si nekome dva-tri 

puta, ja sam podigao ruku i nisu mi dali riječ, ali to nije problem, drugi put kad sam dobro 

raspoložen pogledaju me još jednom. Kao predsjedavajuća te Komisije, pitao sam vas jučer, da li 

je bolje nastaviti do kraja mandata? Ali Driton Ademi, ako postoje dokazi, a postoje dokazi da se 

radni staž isplaćuje u drugim opštinama, onda kada se sastanete kao Komisija, proverite i ovo 

pitanje. Pitao bih predsjedavajućeg i Komisiju, jer je Komisiju formirala ova Skupština. Ako 

Driton ima ovaj dokaz iz drugih opština, bilo bi dobro da ga uzmete, donesete kao dodatni 

materijal, donesete predsjedavajućoj, ona će to dati Komisiji i vi ćete to provjeriti. Bilo bi dobro 

da Komisija razmotri i ovaj problem. 

Arijeta Skeraj: Hvala Artane! Prvo se izvinjavam, možda nisam to video iz atmosfere koja se 

stvorila u sali. Drugo, slažem se, dobro je razgovarati o seoskim odbornicima posebnom tačkom 

dnevnog reda. A zašto ne, pošto sve opštine plaćaju, zašto ne bismo i mi doneli odluku? Dakle, ja 

sam otvorena, na sledećoj sednici bih mogla da pokrenem jednu konkretnu tačku i diskutujem o 

tome, nema rasprave o tome. Što se tiče radnog iskustva, Dritone, moram da odem do kadrovskog 

menadžera i da se posavetujem sa njim da dobijem skupštinsko radno iskustvo. Drugo, ovo su 

obavezni odbori, KPF i Komitet za zajednice i OSBZ. Ali, kao što znate, mi nemamo nikakvih 

problema u odborima, ali OSBZ nije plaćen. Ovaj rad je podvrgnut reviziji samo iz ovog razloga. 

Uran Halimi: Samo sam hteo da razjasnim. Komisija o kojoj razgovaramo formirana je isključivo 

da bi ispitala eventualna odstupanja u platama. Ako dođe do kašnjenja plaćanja, na primjer našeg 

u ovom slučaju, potrudit ćemo se da to nadoknadimo. Ali ta Komisija ne može donijeti odluku. 

Ako smatrate da treba da damo sugestiju, čak i resornom ministarstvu, mi ćemo to pokušati da 

uradimo. Međutim, ne možemo donijeti odluku. Komisija, ja sam otvoren i kao Komisija i kao 

Skupština, možemo da raspravljamo, dajemo predloge, nemam problema sa tim, pošto sam ja 

predsednik te Komisije, nemam tu obavezu, jednostavno to radim. Ako vidite nešto razumno, dajte 
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mi preporuku, rezime, ja sam otvoren i voljan da sarađujem kad god vam to padne na pamet. 

Održavamo sjednice i nakon sjednica Skupštine, čak i na dodatni dan. Međutim, ni ja, kao 

predsjedavajući, ni članovi Komisije ne mogu donositi odluke u ovom slučaju. Predlozi koje želite 

da date, možemo čak i da održimo sastanak, čak i više od članova Komisije, možemo da održimo 

sastanak kao Skupština, pa čak i da dobijemo predlog ili zaključak da možemo da uputimo zahtev, 

bilo kadrovskom Kancelarija, da li nadležnim ministarstvima, ili da donesem povoljnu odluku, 

kako Vi kažete. Međutim, u ovom slučaju nismo u mogućnosti donositi odluke. Spreman sam da 

radim sa Komisijom, sa članovima Skupštine, sa svima, bez problema. Međutim, nisam ja kriv što 

se u ovom slučaju ne plaća MZS, niti seoska vijeća. Ako smatramo da seoski saveti treba da budu 

plaćeni, to donosimo odlukom Skupštine, ali ne i Komisije. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Kako je Urani napomenuo, Komisija se radila o tim rezovima naših 

plata koji su pravljeni nekoliko puta, a tu Komisiju je formirala Skupština. Gospodin Driton je to 

pomenuo, ali ja sam ga zamolila da to stavi na dnevni red Skupštine i podrži ih. Danas nije o tome. 

Driton Ademi: Predsjedavajući, prije svega, nadam se da ne kvarim riječi. Očekujemo da ćete na 

sledećoj sednici to uvrstiti kao tačku dnevnog reda, kao što su isplate seoskih starešina. Ali, nisam 

rekao Komisiji da donese odluku, jer je pogrešno shvatila, ali je dobro da to preispita. Iako to 

govorim vrlo otvoreno, plaćen sam već nekoliko mjeseci. Prije tri-četiri mjeseca čuo sam da su još 

neki plaćeni. Ne mogu platiti nekome, Dritone, a ne platiti ih Šepetimu. Ovo je nelogično, odluka 

je za svakoga. Za sve skupštine opština, kako za Dragaš, tako i za svaki drugi grad. Ne znam zašto 

nastaju ti sukobi. Ne radi se o novcu, radi se o tome zašto ne sprovode propis koji postoji na celom 

Kosovu. Čak i ako kažete da se slažete da pokrenete te dvije tačke na sljedećoj sjednici, ja se 

povlačim. Zbog iskustva, nisam rekao gradonačelniku da donese odluku. Pokušaću da to donesem 

u nekoliko gradova, pa da kao Komisija vidim da imaju tu uredbu po zakonu. Zašto se to ne odnosi 

na nas?! Hvala vam! 

Shpetim Hajredini: Dobro je što je ovo istaknuto i sada razgovaramo o nekim drugim važnim 

tačkama. E sad, možda ima onih koji kažu da pričate samo o svojim platama. Ali, oni pravno 

pripadaju nama i naravno da zaslužujemo da ih dobijemo. U Dritonovom govoru, naravno, dali 

smo mu za pravo da kao Grupa izađe i uputi takav zahtjev. Podržavam, naravno, ovo što je Driton 

rekao, ali što se tiče skupštinskih pitanja, da nismo plaćeni za radni staž, ne znam zašto bismo to 

tražili ovdje i donosili odluku, kada mi zakonski oni pripadaju nama. To je na glavnom službeniku 

koji se bavi osobljem, on bi trebao riješiti ovaj problem. Izgubili smo dvije-tri godine, samo da 
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smo dobro nadoknađeni, ako ne, barem počnite u januaru i da nam se da ono što zaslužujemo. 

Takođe, povodom ove odluke koja nam je danas stigla iz izvršne vlasti i o kojoj raspravljamo - 

jedan saborski poslanik je ranije rekao da je i ovo pitanje regulisano zakonom. Ne znam sad ko su 

kompetentni ljudi, odgovorni za ovaj posao, koji ne rade svoj posao kako treba, a sada je na nama 

da opet ovdje glasamo o ovom pitanju. Shvatio sam da je problem u OSBZ-u, da nisu plaćeni. 

Znam da su ovi plaćeni ranije, ali nisu plaćeni godinama. Po zakonu, oni bi trebali dobiti isplatu. 

Zašto su do sada ostavljeni na čekanju, znaju oni koji su odgovorni za ovu stvar. Naravno, mi ćemo 

to podržati, kako ne bismo ostavili na čekanju ove ljude koji rade za sigurnost i dobrobit građana. 

Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Da li još neko želi da uzme reč? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. 

Ko je za ovu tačku? Ima protiv? Uzdržani? Sa 20 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, mi 

također odobravamo ovu tačku. Zatim, da krenemo sa petom tačkom: Razmatranje i usvajanje 

Odluke o obrazovanju komisije za imenovanje ulica, trgova i naselja u Opštini Dragaš. Dakle, prvo 

tražim ime za Komisiju od grupe PDK. 

Shpetim Hajredini: U ime Grupe PDK, za formiranje Komisije za imenovanje ulica, trgova i 

naselja u Opštini Dragaš, predlažemo Prof. Nedžata Selaja. 

Arijeta Skeraj: Dakle, spisak koji mi je poslao LDK je gospodin Samidin Xheladini. Iz VAKAT-

a mi se obratio gospodin Munir Jonuzi, iz izvršne vlasti Dreni Myrtezani i Usamedin Haruni. 

Samidin Xheladini: Poštovani gosti, pozdrav svima! Hvala na prijedlogu, dat ću prostora 

drugima. Neka predlože drugog kandidata. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Zamolio sam šefa grupe LDK da mi da drugo ime umesto gospodina 

Samidina Xheladinija. 

Mehmet Spahiu: Pozdrav svima! U ime LDK, predlažemo Gazmenda Ramadanija za člana 

Komisije. 

Artan Loshaj: Imam jedno pitanje. Koliko će mandata imati ova Komisija koju formiramo? 

Također, da li će ova Komisija funkcionirati i kao Komisija za rezervnu listu? Takođe sam juče 

pitao predsednika da ste nas, kao LDK, ranije optužili da nemamo komisiju za rezervne liste. Pitao 

sam vas juče u Komitetu, hoćete li imenovati imena suprotnog pola, ženskog, jer moram da 

dobijemo Grant za učinak, a službenica za rodnu ravnopravnost je imala nekoliko pritužbi. Hvala 

vam! 
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Arijeta Skeraj: Hvala! Ova komisija će postojati do kraja ovog saziva. Dakle, ko je za ovu tačku? 

Ima li prigovora? Ima li suzdržanih? Sa 20 glasova za, nula protiv i 3 suzdržana, odobravamo i 

ovu Komisiju. Zatim nastavljamo sa šestom tačkom: Razmatranje i usvajanje Odluke o formiranju 

komisije za razmatranje žalbi u vezi sa imenovanjem ulica, trgova i naselja u opštini Dragaš. 

Driton Ademi: Onda, mi kao parlamentarna grupa PDK predlažemo Shpetima Hajredinija. 

Arijeta Skeraj: Zatim, iz redova LDK je Anesa Mehmeti, iz JGP-a je Edin Kurt, a iz opštine su 

Fari Kolloni i Islam Redžeplar. Ko je za ovu komisiju? Ima li prigovora? Ima li suzdržanih? Sa 20 

glasova za, nula protiv i 3 suzdržana, mi također odobravamo ovu tačku. Nastavljamo sa sedmom 

tačkom: Razmatranje i usvajanje Odluke o zamjeni nepokretne imovine opštine Dragaš ZK P-

70604014-00099-1 zajedničkom imovinom g. Amira (Ahmeta) Jaminija, g. Asada ( Ahmet) 

Jamini, Rehjan (Omer) Jamini i Nerkes (Omer) Jamini, posjed parcele broj P-70604014-00827- 2 

ZK Dragaš. Da li bi neko želeo da priča o ovome? 

Driton Ademi: Predsedavajuća, pošto je vreme ručka i blizu smo poslednje dve tačke, predlažem 

da napravimo pauzu, pošto je kraj godine, a o eventualnoj tački niko ne priča već nekoliko sesije. 

Bilo bi bolje napraviti pauzu ranije, vratiti se ranije i biti sve na posljednjoj tački. Kao što znate, 

na drugim sjednicama nismo imali kvorum o mogućim pitanjima. Mislim da ove dve tačke treba 

da ostanu, jer tako treba da se izglasaju u Skupštini, kada se vratimo sa pauze. Prijedlog Poslaničke 

grupe. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: S obzirom da sam već pokrenula ovu tačku, uradićemo ovo, jer ćemo napraviti 

pauzu još 15 minuta, od 12:00 do 13:00. Dakle, da li neko želi da razgovara o ovoj temi? 

Shpetim Hajredini: Bilo bi dobro, dakle, da predsjednik ili bilo ko iz izvršne vlasti koji ima 

detaljnije informacije o ovom pitanju o kojem ćemo sada razgovarati, izađe i da nam najtačnije 

informacije i onda bismo odlučili. Hvala vam! 

Bexhet Xheladini: Poštovani delegati, iako je u materijalu Predloga-Odluke koji vam je dostavljen 

detaljno naveden svrha razmene imovine, kao što znate, mi smo kao Skupština opštine planirali 

pre dva meseca da izvršimo pokockavanje puta koji ide iz Biblioteke, ali smo naišli na otpor 

vlasnika koji su navedeni u ovom Prijedlogu-odluci. I, kada smo otišli u katastar, primetili smo da 

on de facto postoji kao put, ali je privatno vlasništvo. Te zakonske procedure za zamjenu imovine 

ranije nisu sprovedene, tako da po zakonu nemamo pravo da gradimo puteve na privatnom 

posjedu. Dakle, razgovarali smo sa ovim vlasnicima – bili su sa mnom u kancelariji – i oni su se 

dogovorili da se razmene, jedan po jedan, i nisu tražili odgovarajuće mesto, ali su rekli gde ima 
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imovine. općinski, ako nam uzmeš tri ara, daj nam tri ara. To je bio cilj, pa ako to uradimo, onda 

možemo taj put popločati kockama, kao što smo i zamislili u projektu. Hvala vam! 

Artan Loshaj: Gospodine predsedniče, pošto i ja živim u Dragašu, znam neka pitanja malo bolje 

od nekih delegata. Dobro je imati rješenje, ali nažalost, znate gdje je vaš problem, malo dalje, ne 

na ovom mjestu. Na ovoj lokaciji ima prostora za proširenje i to je postojeći put. Kada ste rekli da 

mi nemamo pravo da zadiremo u privatnu svojinu, zadiranje u privatnu imovinu je izvršeno u celoj 

opštini Dragaš. Sami sebi kontradiktorite. Na svakoj parceli, u svakom selu, u svakom naselju, to 

morate učiniti na privatnom posjedu. Drago mi je da je ovaj problem riješen, ali ovaj problem je 

malo veći. U ovom dijelu gdje želite da izvršite eksproprijaciju, koliko ja znam, eksproprijaciju 

treba staviti na javnu licitaciju i konkurs. Šta hoćete da uradite ovde. Bolje da mu damo, jer on 

tamo gore nema šta da radi. Ali ako počnete da rešavate ovaj problem, ovaj put, dobro znate da ste 

ga dali na tender i da je prekinut. Čak i da uradiš ovo, ja sam za to, ali čak i da uradiš ovo, nećeš 

moći da asfaltiraš taj put, jer je to na sudu. Vi to jako dobro znate. Kada krenete od Biblioteke do 

raskrsnice Radeshë-Libevishtë, mi radimo sve. Riješite ovaj problem jednom, dobro ga je riješiti, 

a onda razmislite o promjeni ovog zapleta. Dobro sam rekao – ne znam da li ste me razumjeli – 

čak i ako ga tako uzmemo, nećemo ga moći pokockati, jer je na sudu. Čak se i privatna imovina 

uništava, i uništava, da ne počinjemo s tim, to nije tema. 

Bexhet Xheladini: Ne diramo dio puta koji je u sudskom sporu jer na to nemamo pravo. Ovaj dio 

nije u pravnom sporu. Strane se dogovaraju, dogovorile su se, iako je u pitanju privatna svojina, 

dogovaraju se da zamijene imovinu jednu za jednu. Iako ne biraju mesto, ne kažu da će mi ga dati 

u Dragašu, rekli su na stadionu, gde ima mesta za opštinsku imovinu, zarad opšteg interesa, nisu 

želeli da imaju koristi. Uz njihov dogovor, put će početi da se pokockava gotre do policije, do 

mjesta gdje nema sudskog spora. Nadam se da će iduće godine, putem kojim smo krenuli i stali, 

pravni spor biti riješen, a onda ćemo nastaviti do raskrsnice. Ali vjerujem da ćemo do kraja 

mandata riješiti ovaj problem. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Da li bi neko hteo da uzme reč? Ako ne, onda ćemo to staviti na 

glasanje. ko je Za? Ima li prigovora? Ima li suzdržanih? Sa 14 glasova za, 1 protiv i 3 suzdržana, 

također odobravamo ovu tačku. Dakle, poštovani sabornici, vrijeme je za pauzu, vraćamo se u salu 

u 13.00 sati. Hvala vam! 

Dakle, još jednom pozdrav svima! Počinjemo sa drugim dijelom nakon pauze. Nastavljamo sa 

tačkom osam: Izvještavanje o učinku opštine. Ko će govoriti? 
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Bexhet Xheladini: Poštovani, kao što znate, mi smo kao opština po treći put dobitnici Granta za 

performanse. U međuvremenu, od prošle godine, MALS je, u saradnji sa donatorima, uključio kao 

jedan od kriterijuma za procenu da li je grant za performanse razmatran u Skupštini opštine. Mi 

smo o tome razgovarali prošle godine, ali naša greška je bila što smo, kada smo popunjavali taj 

formular, uključili samo odluku i dnevni red koji je održan, a trebalo je da unesemo i zapisnik sa 

rasprave koja je održana. Dakle, u tu svrhu planiramo još više konkurisati za Grant za performanse 

za narednu godinu. Ovo je posljednja Skupština za ovu godinu, tako da je posljednji trenutak da 

danas raspravljamo o ovom pitanju i dobijemo bodove. Bilo je dosta debate oko tog glasanja o 

Statutu GCPM-a. Rekao sam na početku da smo svi ovdje izrazili našu dobru volju i svi smo glasali 

da ta tačka postoji. Iako znamo da to nije legalno i nije u skladu sa Jedinstvenim statutom GCPM 

-a na nivou Kosova. Takođe sam rekao da je kriterijum da preporuke koje dolaze od MALS-a, mi 

svakako moramo da glasamo o njima kako su oni tražili, i naveo sam razloge zašto. Ako, na 

primjer, dođe prvi put i mi ga odbijemo, pa ga odbijemo drugi put, onda slučaj ide na sud, a 

predsjedavajući i predsjednik idu na suđenje. Takođe, kao što sam rekao na početku, da biste 

osvojili Grant za performanse, prvo morate ispuniti četiri glavna kriterijuma. Ako se kvalifikujete 

sa ova četiri kriterijuma, onda ulazite u bodovni sistem i, u zavisnosti od broja stanovnika i bodova, 

dobijate novac u iznosu na koji imate pravo. Ova četiri glavna kriterijuma ili minimalni uslovi su: 

1) Opština mora da dostavi podatke SPPK u skladu sa rokovima utvrđenim zakonom; 2) Opština 

je morala poštovati zakonsku obavezu da preispita opštinske akte koje je nadzorni organ ocenio 

kao nezakonite – to sam rekao, da smo odbili ovu tačku, ne bismo imali pravo da se takmičimo za 

Performans. Priznajte da su to četiri glavna uslova za ulazak u takmičenje, kao što su kvalifikacije 

za Svjetsko prvenstvo za fudbal. Dakle, u odnosu na prošlu godinu, ove godine smo skoro 

udvostručili bodove, imamo povećanje performansi opština u pogledu pružanja usluga građanima. 

Prošle godine smo imali oko 28 bodova, dok ove godine imamo 54 boda. Maksimalni skor koji je 

trebao biti postignut je 90. Ima nekih bodova koje ne možemo postići, posebno u rodnoj 

ravnopravnosti; Zaposlenost treba da bude preko 50%, zatim preko 50% treba da budu žene na 

rukovodećim pozicijama. Takođe, u pogledu poreza na imovinu, da bismo dobili jedan bod 

moramo premašiti 35% naplate poreza na imovinu. Dakle, preostaje nam posla za sljedeću godinu 

da povećamo bodove koje imamo ove godine. Vjerujem da ćemo imati rast, ali ne možemo dostići 

maksimum, jer ga skoro nijedna opština ne postiže. Vrijednost granta za performanse još nije 

zvanično objavljena, ali jučer smo imali sastanak sa DEMOS-om i dva glavna donatora RG. Iznos 
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će biti veći nego prošle godine. Prošle godine smo imali oko 360 hiljada eura, ove godine ćemo 

sigurno imati preko 400 hiljada eura. Ako neko ima pitanja, mogu da odgovorim kasnije. Hvala 

vam! 

Edin Kurt: Pozdrav svima. Obzirom da sam 3 godine odbornik ove skupštine I da smo u koaliciji 

sa vama, mi smo vas uvek podržavali. Sada kada je došlo vreme da smo mi nešto tražili vi nas 

niste podržali. I to neka je vama na čast.Obzirom da smo videli kako ste se ponašali za zamenikom 

predsedavajuće skupštine koji je drugi čovek ove skupštine, kako će te sa ostalima. I to neka je 

vama na čast.  

Arijeta Skeraj: Artane, molim te, 20 puta mi kažeš da napuštaš sesiju. Niko te ovde ne drži na 

silu. Možete ga ostaviti, kao i drugi, odlučio sam ovdje. Uzair takođe ima pravo da se izjasni o 

učinku. 

Nedžmidin Sejdilar: Ja sam sedeo na svoje mesto samo da sačekam reakciju Kurtija I JGP-a. 

Danas što ste uradili na ovoj skupštini je stramno. Niste dozvolili čoveku kojeg Zakon obavezuje 

da štiti prava nevećinskih zajednica da govori i da izloži svoj predlog. Osim toga, ponašanje 

Gradonačelnika opštine koji je u hodniku jurio za mnom i u komunikaciji koju sa imao sa Edinom, 

nazvavši me džukelom, g.Hamza je svedok da je sve to tako bilo, neznam da li ima hrabrosti da 

sve to kaže, ova skupština je izgubila smisla i vi ste dokazali da vodite anti nevećinsku zajednicu 

politiku. Ja se slažem sa g.Kurtom, i ne vidim za shodno zašto da sedim u toj klupi i aminovao 

stvarima koje vi radite. G.Jonuzi je imao pravo da predlaže, ima zakonska ovlašćenja da govori 

kada god hoće, samo da uključi taj mikrofon jer je iu vizuelno na tom mesto gde je. U suprotnom 

zašto bu sedeo ovde. Vi ste danas pokazali pravo lice, da vodite antigoransku politiku i neka to 

ostane vama na čast. Po pitanju performanse mi iz goranske zajednice ne vidimo korist u tome. I 

prošli grant koji ste dobili ste potrošili na drugo mesto, mi u Gori nismo videli nikakvu korist. Niti 

ćemo je podržati. I ova performansa je dokaz da vodite anti-goransku politiku. Ja ću ovo ostaviti 

vama, napustiti ovu skupštinu i pozivam ostale odbornike iz goranske zajednice da se solidarišu i 

da jednom dokažu slogu, da vam stanu na put, da ne vodite više anti-goransku politiku.  

Arijeta Skeraj: Gospodine Sejdilar, molim vas, ako imate nešto da kažete, samo za dnevni red, 

inače prestanite da govorite. Nemojte nam govoriti kako da vodimo sastanak, molim vas, samo za 

učinak. Ne dolazi ovamo, kao i uvijek. 

Dritone, izvinjavam se, ja ću prvi! 
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Tada, iako nisam mogao govoriti, mnogi su me natjerali. Kao što znate, grant za učinak takođe 

daje Skupština opštine. Nakon svih ovih optužbi, želio sam da vam objasnim da su demokratsko 

upravljanje, uloga Skupštine opštine kao nadzornog tijela, učešće građana, konsultacije i inkluzija, 

transparentnost, pristup informacijama i integritet, ukupno 27 tačaka. Skupština opštine Dragaš je 

dostigla maksimalnu ocjenu od 27 za godinu dana Što se tiče Edina Kurtija, zamjenik 

predsjedavajuće je uvijek bio privilegovan. Ne sa predsjedavajuće strane – ne govorim o tom 

dijelu, nego sa svoje strane. Razlog zašto je izašao napet, ja ne mogu podržati nešto što mi se čini 

nezakonitim iz Ministarstva. A ja sam ovdje, uz sve vas, najviše zakonodavno tijelo, ako prekršimo 

zakon, šta će onda drugi funkcioneri? Nisam protiv zajednice. Što se tiče Sejdilara, on je tako 

naučen, apsolutno im se ne krše prava. Svi građani Dragaša znaju da je budžet namenjen i 

Gorancima i Albancima. Ne osjećam čak ni emociju da je bio uznemiren što je otišao. Ne mogu 

promijeniti članak Munira Jonuzija zbog njegovih vlastitih hirova, to je nezakonito. Ne samo 

Munirova, nego ni jednog poslanika neću podržati ako to nije legalno. Nisam navikla na ovo, mogu 

samo legalno da radim, možete pratiti rad Skupštine, ima 27 maksimuma koji su proizašli iz 

učinka. Dakle, veoma sam zadovoljan radom, tako da se zahvaljujem cijeloj Skupštini, 

zahvaljujem se Uredu Skupštine na odličnom poslu. Pošto više neću uzimati reč, želela sam da 

vam svima poželim uspešnu godinu. Ponekad smo čak imali i male probleme. Želim da vam 

poželim srećnu Novu 2025! Nadam se da će 2025. godina biti uspješnija, sa zdravljem i uspjehom! 

Driton Ademi: Dakle, imam dva pitanja za predsednika. O demokratskom upravljanju – rasprava 

o Izvještaju o učinku opštine – Gradonačelniče, zašto nema smisla raspravljati? Također u diskusiji 

o izvještaju eksternog revizora i akcionom planu. Osećam se kao da smo ovo uradili, ali pitam se 

zašto u tome nema smisla? Također i učešće građana u javnim konsultacijama prema spolu? Ove 

tri tačke. Hvala vam! 

Bexhet Xheladini: Na pitanje 3 sam dao odgovor na početku rasprave. Razlog zašto smo to danas, 

na prošloj skupštini iznijeli na raspravu, je to što je i ova tačka sada uvrštena u ocjenu sa bodovima. 

Prošle godine smo na ovoj Skupštini raspravljali o Izvještaju o radu, ali kada smo završili pitanja 

i odgovore, samo smo ga teretili dnevnim redom. Međutim, bilo je potrebno dostaviti zapisnik, za 

koji smo dobili nula bodova. Kao što znate, raspravljali smo i o Izvještaju eksternog revizora u 

Skupštini, ali tu je greška, mogli smo se žaliti, ali prošle godine smo se i mi žalili, ali oni nisu 

prihvatili našu žalbu. Dakle, na sastanku koji smo održali sa članovima Performans grupe, odlučili 

smo da se ne žalimo. U učešće građana u javnim konsultacijama razvrstano po spolu, nismo uspjeli 
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dostići tu rodnu kvotu. Mora se dostići procenat stanovništva koji je učestvovao u javnim 

raspravama, na osnovu procenta stanovništva. To nećemo moći postići ni sljedeće godine. Hiljade 

ljudi bi moralo da učestvuje u debatama da bi postigli i osvojili bodove u ovome. Kao što sam 

rekao, postoje neki poeni koje ne možemo postići i koje su oni ocijenili s mnogo bodova. 

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Onda stavimo to na glasanje. Ko je za ovaj izvještaj o učinku? Ima li 

prigovora? Ima li suzdržanih? Sa 15 glasova za, nula protiv i 1 uzdržan, također odobravamo ovu 

tačku. Zatim, nastavimo sa posljednjom tačkom, konačnom tačkom. 

Nexhat Selaj: Hvala, predsedavajući! Pozdrav predsjedavajući, saborski kolege i mediji! Prije 

nego što sam mogao započeti svoju raspravu, koja bi inače imala pristup o obrazovanju, 

neuobičajeno je – predsjedavajući – da u posljednje vrijeme nedostaju državni simboli, posebno 

kada su u pitanju zastave ispred zgrade opštine. Razumijem da je to zbog nemara ili nekog posla 

koji je započet a nije završen, ali u stvarnosti se stvara loša slika, da ulazimo u državnu zgradu, a 

nemamo simbole, a to su upravo zastave. Vjerujem da ćete ovo uskoro eliminirati. Bilo je možda 

malo nesrećno, mi slavimo Dan zastave 28. novembra, a nismo imali postavljene zastave ispred 

zgrade. Razumijem da je to nemar, ali bilo bi dobro poraditi na ovim stvarima. Što se tiče oblasti 

obrazovanja kojoj pripadamo, uvijek se trudim da sve one eventualne propuste koji se naprave 

popravim – čini mi se da skandalima u školstvu nema kraja. Imao sam direktora za obrazovanje 

ovdje, i drago mi je da čujem sve ove tačke koje ću iznijeti od direktora. Uprkos skandalima - 

direktore - sa lošim ponašanjem dvojice doktora u srednjoj školi "Ruzhdi Berisha" mesecima, sada 

ste ih konačno vratili. Hvala vam! Bolje ikad nego nikad. Ali, htela sam da vas pitam: Na osnovu 

kojeg Administrativnog uputstva o ocjenjivanju će se ovi učenici ocjenjivati, kada na osnovu 

Uredbe o ocjenjivanju učenika, učenik mora slušati najmanje 2/3 procesa učenja. Ako pogledamo 

kada su doktori dovedeni da nastave nastavni proces, ispada da oko 80% nastavnih sati nije 

održano. 20% su sati koje su doktori pohađali, što čini oko 8 sati održanih, a mi i sami kao 

nastavnici znamo da je prvi sat sat prezentacije, drugi sat je prezentacija Nastavnog plana i 

programa. Koliko će učenik moći naučiti za šest sati i kada će nastavnik imati vremena da ih 

ocijeni? Pitam se da li bi i ovi učenici mogli biti izloženi riziku da budu ocijenjeni, pa bi tako mogli 

izgubiti školsku godinu, ako se pravilno poštuje Administrativno uputstvo za ocjenjivanje učenika. 

Drugo: Skandal koji traje posljednje tri godine je nabavka drva. Bilo prve, druge, pa čak i treće 

godine, uvek sam postavljao pitanja gradonačelniku, a odgovor je uvek bio da su ponuđači nemarni 

u izvođenju radova. Uvek sam, kao predsednik i direktor, govorio na osnovu onoga što sam 
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pročitao i onoga što ste obećali. Ako se sjećate, gradonačelniče, obećali ste da tender za drva neće 

biti u septembru, već da će biti u prvim mjesecima godine, a drva će biti gotova u julu. Ako to nije 

slučaj, sa zadovoljstvom mogu da kažem da to nisam rekao, a čak i ako je tako kako vam se 

obraćam, imate li razlog zašto se snabdevanje vrši tako kasno? 

 20. novembra ove godine počela su da pristižu drva za ogrev i da se distribuiraju školama. Ne 

govorim o kvalitetu, ako sam realan i pričam, to je najlošiji kvalitet koji su ove 24 godine nakon 

rata donijele do sada. Imaju samo naziv "drvo", ali prema tenderu su napravljeni od bukovog i 

hrastovog drveta. Obim nije prijavljen, ali je prethodnih godina bio oko 15 cm. Sada ove godine, 

pored neadekvatne količine snabdjevene školama, kvalitet snabdijevanja školama bio je najlošiji 

mogući. I ja pitam ovdje direktora, da li je zbog tvog vrlo efikasnog rada danas ispiljeno drveće i 

izgubljeni tragovi ili zbog tog ludila da se što prije skine dlake, da građani ne vide i vidi šta je 

doneto kroz škole? Čini mi se da je ovo drugi. Mogli su biti bilo šta, osim drva za ogrev. 20. 

novembra su škole počele da se snabdijevaju drvima, ali prema tenderu koji vidim tamo otvaranje 

tendera bi trebalo da bude 12. decembra 2024. Otvaranje je 12. decembra, ali drva se dovoze 1 

mjesec i dan unapred. Koji su propisi ovdje na snazi? Možete nam dati pojašnjenja, pozvani ste za 

ovo. Treće: Kakav god ponos imate, predsjedniče, koji ste počeli dijeliti, nastavite sa ovim 

studentskim stipendijama. Tako nešto ste našli od vladajuće stranke, a to je bila Demokratska 

stranka, sada nastavljate. Ali, jedno zlo mi se ovdje čini vrlo stvarnim. S kojim pravom uklanjamo 

sa stipendija one studente koji pređu prosječnu ocjenu 9. Ako imamo pomoć, i pomoć treba da se 

pruža paralelno za sve podjednako. Ali, ako stipendije imaju taj podsticajni signal, da unapredimo 

naše učenike u znanju, u učenju, onda ne treba zanemariti ni studente koji dolaze sa ocjenom iznad 

9. Naprotiv, mišljenja sam svih učenika 9 bi trebalo da ima duplo više od onih koji imaju, jer 9 

označava visoko znanje. Što se tiče medicine, ne želim da se previše takmičim sa drugim 

oblastima, ali vi ste i sami doktor, direktore, a imamo i studente kojima su uskraćene opštinske 

stipendije iz medicine, dok ja imam fakultetsku stipendiju. Da li država može stipendirati studente 

iznad 9 ili mi zanemarujemo naše studente? A kada je u pitanju pohvala onih studenata koji upišu 

medicinu, mi prvo trčimo, naši studenti, naši studenti. Ali moramo cijeniti te studente. U grupi 

ovih stipendija, koje ja vidim kao nepravedne, nemoguće je da studenti medicine i inženjerstva 

koje poznajemo dobiju iznad 9. Ako želimo da pravimo klasifikacije, hajde da ih malo razlikujemo, 

ili idemo za svakoga isto, ili ne oduzimaj nijednu od njih. I na prošlom sastanku sam postavljao 

pitanja da li će se to nastaviti ove godine, borimo se za one studente koji stiču divno znanje, 
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dobijaju visoke ocjene, stipendiramo, plaćamo prevoz za preko 500 studenata, nešto Neobično 

nam se dešava, predsedniče. Za pet učenika sa posebnim potrebama ste previdjeli kalendarsku 

2023/2024. godinu i strahuju da će u 2025. kalendarskoj godini biti previdjeni i ove godine. Čini 

mi se da je malo preterano da priča o tome, s obzirom na emotivno stanje koje roditelji imaju kod 

kuće, što je zaista sramotno. Zaista je sramotno ne planirati budžet za pet studenata koji putuju van 

Dragaša, mislim van našeg regiona, već u region Prizrena ili Peći, barem da pokriju troškove. 

Vjerovatno im treba više, ali smo barem trebali ove studente sa posebnim potrebama uključiti u 

ove stipendije. Nepravedno, ali ne i sigurno, direktore, čuo sam to na osnovu nastavnika i voleo 

bih da čujem od vas. Nastavnici koji rade prekovremeno, neki nastavnici su plaćeni za 

prekovremeni rad, neki nisu. Je li to istina? Nemam zvanične podatke, ali samo postavljam pitanje. 

Ako da, dobro, ako ne, to je samo pitanje za nastavnike koji su mi se obratili. I poslednje pitanje – 

nakon ovog govora, možda će biti još jedan govor. Predsedniče, u poslednje vreme, posebno ove 

zime, kada je padao sneg, mnogo se priča o tome da li putevi nisu dobro očišćeni ili ne. Ne dijelim 

baš mišljenje sa drugima da su putevi u selima dobro izgrađeni. Iako politika ponekad kaže ne – 

vrlo sam direktan – nisu bili loši. Ali veliko zlo koje je iscrpilo i sela je: Dragaš je naš centar, bilo 

da je administrativni, politički, obrazovni, zdravstveni i sve. Ima najmanje 500 učenika koji 

pohađaju srednju školu. Da, imamo ih oko 100 u osnovnoj školi, imamo 100 doktora, a u opštini i 

u sudu brojka prelazi 1000. Imamo i malo trotoara gradonačelniče, imamo 200 metara trotoara od 

Opština do autobuske stanice, sa jedne strane, a sa druge strane 100, 200 metara. Zar nemate 

nikakav akcioni plan da očistite ove trotoare od snijega?! I pored toga što posljednjih godina 

imamo vrlo malo padavina, čak i malo snijega koji pada blokira sve trotoare, tjerajući i odrasle i 

djecu i učenike da šetaju glavnom ulicom. Osim što je snijeg prirodni element, mi sami stvaramo 

društvenu barijeru, gradonačelniče. Ove saksije, iako su lepe tokom leta, pomalo ulepšavaju naš 

grad, ali nije li vreme da se zimi uklone, jer onemogućavaju, pa čak i onemogućavaju slobodno 

kretanje pešaka? Možda se javim malo kasnije, što se tiče ovog početka, to je to. Hvala vam! 

Shpetim Hajredini: Počeću da raspravljam i o pitanju stipendija, iako je moj kolega, profesor 

Nedžo, skoro u potpunosti sumirao ono o čemu sam imao da razgovaram. Ali i ja želim popuniti 

dio toga. Znamo da se stipendije obično dodjeljuju samo studentima koji studiraju na državnim 

fakultetima. U međuvremenu, oni na privatnim fakultetima nemaju pravo da se kandiduju za ovu 

pomoć ili ohrabrenje studenata da postignu još bolje rezultate u narednim godinama. Smatram da 

su oni građani ove opštine, građani ove države, oni su poreski obveznici ove opštine, ove države, 
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i smatram da i oni zaslužuju da budu dio studentske liste, ako ispunjavaju kriterijume. Naravno, 

mi imamo priliku – vi kao izvršna vlast, jer mi kao zakonodavna vlast ne smijemo – da možda 

promijenimo kriterijume za studente koji završavaju studije na privatnim fakultetima. Ali, nije u 

redu potpuno lišiti ove studente, a ne smatrati ih stanovnicima države Kosovo. Sledeće, poštovani 

predsedniče, o kome sam hteo da raspravljam i o kome se dosta govorilo na prošloj sednici, ima 

veze sa tim kosicama, ali na kraju vi ovde u skupštini niste pustili određeni video i mi smo ga 

gledali , ali je došlo. Na kraju, nismo uspjeli dovršiti pitanje šta se dogodilo sa ovim kosilicama, 

sa ovim projektom koji je izazvao veliku pomutnju tih dana. Stoga ga vraćam još jednom, jer želim 

da bude jasno i da bude jasno šta se zaista dogodilo sa ovim kosilicama. Oni koji su bili na snimku 

koji smo vidjeli tog dana koji ste nam servirali i dalje su tamo gdje ste nam ih tog dana pokazali 

ili ste ih dijelili po školama. A druga stvar koja me zanima je šta ćeš sa tim kosilicama koje si 

upravo poslao u nekoliko škola? 

Poštovani predsedniče, druga stvar na koju sam želeo da dobijem odgovor od vas – sad protivrečim 

kolegi, koji je rekao da su putevi u selima veoma dobro očišćeni. Inače, ne u mom selu. Čistili su 

puteve u mom selu, ne kažem dva, ali jedan nije stao, jadnik, mi smo neki suseljani, sa traktorom, 

od kad je sneg pao do kraja bio je zauzet sa putevima. Vidio sam Komunu ovdje, kada su procedure 

završene i putevi bili prohodni, malo su došli i gurnuli ih u stranu. Ali, ne mogu ga pohvaliti da je 

ispravan i ispravan. Takođe, još jedna briga u vezi sa čišćenjem ulica ima veze sa Imenom. Ime je 

iz mog sela i on je super radnik, ali zašto ste maknuli gradonačelnika iz sela Kuk On ide negdje 

drugdje, krči put. zar ne bi bilo bolje da je bio na Kuku, Kosavi, Bresani, da mu ova sela budu 

blizu, a ziveo bi u blizini, i mogao je mnogo bolje da radi svoj posao i bio bi blizu ovih sela i putevi 

bi bili mnogo bolji i čistiji nego što su bili u ovim nedavnim snježnim padavinama? Ali, nažalost, 

on čisti ulice u ne znam kojem dijelu Gore, a njegova sposobnost da pravilno očisti ulice je malo 

manja nego da je bio u ovim selima koja sam ranije istakao. Moja posljednja briga se odnosi na 

put koji je nedavno, prošle sedmice, asfaltiran u selu Kuk. Uopste nemam zelju da se bavim ovim 

pitanjem, tuda prolazim skoro svaki dan, ne znam koliko puta, a nisam ni planirao da o tome 

razgovaram, ali su me neki suseljani naterali da to iznesem, da bi radovi koji su se izvodili na tom 

putu nisu odgovarajući. Znam kakva je bila situacija prije, znam da su zbog vanrednog stanja 

vjerovatno radovi izvođeni kako jesu. Ali, pošto ovaj projekat traje dvije godine, da li mislite da 

ćete sljedeće godine imati priliku da napravite poboljšanja, one nedostatke koji su ove godine 
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dozvoljeni, kako biste ih sljedeće godine mogli završiti i realizirati projekat kako treba? Ili će ovaj 

put ostati ovakav kakav je sada završen? Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Žao mi je, moraću da pitam pravnog službenika, izgleda da nema 

kvoruma. 

Samidin Xheladini: Postavljam zvaničan zahtev, od ove Skupštine, MALU. Molim vas da nam 

date pojašnjenje, dok Skupština zasjeda, da li imamo pravo da nastavimo sjednicu ako nema 

kvoruma ili nema? Pošto nam pravni službenik ne daje odgovor. Kontinuirano radimo istu praksu. 

Molim vas, postavljate pitanja, ne dobijate zvanične odgovore, jer predsednica zatvara Skupštinu 

na – ja mislim – nezakonit način. Ne donosimo odluke većinom glasova ako nema kvoruma, ali 

imamo pravo raspravljati dok se ne iscrpe sve rasprave i završi sastanak. To nam se stalno dešava. 

Molim vas, vi postavljate pitanja, a vi sami, koji postavljate pitanja, ne čekate odgovore i odlazite. 

Javnost čuje pitanje, ali ne dobija odgovor. Želim da znam tačan odgovor, da li je tvoja ili njegova 

verzija prava? Jako sam pod stresom zbog ovoga, to se stalno dešava i neko im pomaže u tome. 

Dok se pitanje zvanično ne postavi, morate sačekati da dobijete odgovor. 

Arijeta Skeraj: Dakle, poštovani sabornici i mediji, nikada nisam zatvorila sastanak bez razloga. 

Razlog za završetak sastanka je uvijek bio kvorum. Neka se neko javi i kaže da je Arijeta zatvorila 

sastanak zbog nečeg mog ličnog. Sramota je govoriti takve riječi koje nisu istinite. Apsolutno, 

otkako sam dobila mandat, nisam zatvorila skupštinu ni zbog čega osim zbog kvoruma. Molim 

Televiziju Opoja i Radio Šari da posmatraju situaciju u Skupštini, da li je u pitanju nedostatak 

kvoruma, ili prekidam? Zamolio sam pravnog službenika da govori o ovom pitanju, pošto ne znam 

kako ovaj dio funkcionira. 

Ademi Emini: Pozdrav, poštovani delegati! Kvorum je potreban samo za dio u kojem treba 

donijeti odluke i gdje je potrebno glasanje. Dok se rasprave mogu nastaviti do zaključka, nije bitno 

da li postoji kvorum ili ne. 

Arijeta Skeraj: Molim vas, gospodine Dželadini! Možeš da budeš lični sa mnom, ali ja to nikada 

neću dozvoliti, ne tebi, već svakome ko bilo šta traži. Ne možete mi reći kako da zatvorim sastanak. 

Radim kako hoću. Delegati, oni koji ste postavljali pitanja, želite li dobiti odgovore ili ćete to 

ostaviti za sljedeću sjednicu? Ko će nastaviti sjednicu? 

Artan Loshaj: Predsedavajuća, izvinjavam se još jednom jer vas veoma poštujem kao kolegu, dva 

kao predsedavajućeg i tri kao svog sunarodnika. Imam pitanje za gradonačelnika – ja sam možda 

I preterao– za javnu rasvjetu u selu Rrenc. To je bilo 20 hiljada evra, rekao sam vam da nije 
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dovoljno, kada ste videli da je to istina, onda ste napravili dvogodišnji projekat sa 35 hiljada evra, 

dok su oni koji su preuzeli projekat ušli sa 29 hiljada evra ili tako nešto. Optuzili ste me na najnizi 

moguci nacin u selu Rrenc - rekao sam to juce, ali zarad gradjana da mi pišu poruke, nismo vas 

juce zaustavili, gradjani zele da me sprece jer Rekao sam vam - optužili ste mene, ne vas, nego 

izvršnu vlast, vaši prijatelji su me optužili na najniži mogući način da nisam namerno doneo 

rasvetu u komšiluk ili dve-tri porodice. Projekat rasvjete je urađen 2020. godine, ali taj projekat 

nije bio konačan i nije bio na tenderu. Vi, zbog nedostatka posla i termina izbora, izlazite u selo 

Rrenc i kažete da je projekat Artanov. Da, ja sam kao skupštinar tražio taj projekat, ali ja ne radim 

projekte. Ja nisam inžinjer ni arhitekta. Hoćeš da sedim pred građanima, oni me dobro poznaju, ne 

samo da me ponižavate, Dobio sam obećanje od direktora i menadžera projekta, da ima još 15-ak 

stubova, i ta dva glavna puta, gradonačelnik – rekao sam juče – ulica “Kroi i Balisë” – 

predsedavajuća je iz sela, put je nije povezan, znam da živi u Prizrenu – to je glavni put, svi stariji 

znaju taj put Opoja-Renc-Šajne-Dragaš. To nije u projektu. Drugi put, u koji smo uložili stotine i 

hiljade evra, od Molla e Kuqe do Gurishta, takođe je glavni put, i taj put takođe nije u projektu. 

Mogli smo pogriješiti i PDK i Artan, ne kažem ne, ali sam još jednom rekao, taj projekat nije 

konačan i nije bio na tenderu. 

Drugo, predsedniče, dobro se sećate da sam u Odboru malo glasniji, dao sam zahtev u Odboru, 

dao sam zahtev na sednici, da sam zvanično tražio od Kancelarije za zajednice i povratak, troškove 

od od januara do septembra 2024. godine, kao i spisak subvencija za repatrirance u periodu 2021-

2024 u opštini Dragaš. Službenik za zajednice i povratak, šef gazde, vaš dragi – i prije nego što 

počnem, građani Gore znaju da sam ja osoba koja je tolerantnija prema jezicima i koja govori 90% 

njihovog jezika. E sad nemojte lično shvatiti da želim da zanemarim i prezirem ove ljude, ali 

zvanično mi se ova osoba obratila na srpskom ili bosanskom. Moj službeni jezik je albanski, jezik 

moje majke i svih naših majki. Nisam protiv manjina, neka govore svako svojim jezikom i ja ih 

poštujem do kraja. Ja sam tolerantna osoba, čak i Uzair to zna. Ali ovo je zvanično, ja to ne 

tolerišem predsedniče i molim vas da preduzmete mere i da bar izađete ovde i osudite ovaj 

kukavički čin ovog zvaničnika. Bez obzira da li je to namerno uradio, jer poznaje moj 

temperament, čak i kada mu to kažem na srpskom ili bosanskom, neće doći na govornicu. Izašao 

sam na govornicu, preveo sam ovo, a on mi je odgovorio da ima budžet od 25 hiljada evra za 

troškove od januara do septembra. Plata i naknada ima blizu 19 hiljada eura, a roba i usluge koštaju 

6 hiljada eura. Iznenađen sam - rekao sam to juče, a građani, posebno goransko/bošnjačka 
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zajednica, treba da slušaju - da je u devet mjeseci 7 puta radio na održavanju informacionih 

tehnologija, u vrijednosti od blizu 570 eura. Znam da je gospodin Basri Gashi IT supervizor. Ne 

razumem zašto, koliko god da ostanem u kancelariji, koliko god da radim, 7 puta u 9 meseci mi se 

pokvari kompjuter ili oprema. Drugo, predsjedavajući, ova časna osoba je potrošila 1491 euro na 

gorivo. Znam da ovaj tip ima auto službenih tablica i da ga zloupotrebljava. Ja razgovaram sa 

gradonačelnikom, ovo je vaš zaposlenik - ili čak i šef, jer šef je taj koji ostaje, ali ja imam posla 

direktno sa gradonačelnikom, sa direktorima i sa ovim drugima kada vas nema. Otišao sam u 

kancelariju da pitam o ovom pitanju. Nisi bio u kancelariji, bio si u inostranstvu, privatno ili 

službeno, nije me briga. Otišao sam kod potpredsjednice, sreo sam predsjedavajuću, i rekao sam 

joj zašto ova provokacija i taj nemar prema meni, zašto se to dogodilo. „Popravićemo ovu 

situaciju“, nisu popravili grešku, nisu mi doneli drugi dokument. Zanima me jedna stvar, taj auto 

kojim upravlja službenik, uzima ga 24 sata dnevno, ima ga na crno. I, do danas sam znao da vozi 

mali auto, sad moram da ga pitam da li vozi autobus ili veliki kamion, kako ih zovu, 14 hiljada 

kubika, jer je 08.03.2024 u HIB Petrolu gorivo za auto 127 eura. Ne znam da li možeš da napuniš 

opštinski auto za 127 evra. Ne razumijem. Ili ovaj, kada sam ja to tražio, otišao je pokupio račune 

i doneo te račune. Dana 25.03.2024. potrošeno je 200 eura goriva. Vjerovatno autobus, ne 

razumijem, ili možda ima privatni avion. Ispod idemo: HIB Petrol 285 eura, kamion sa dvije 

prikolice. Ajmo dole gradonačelniče, nisam razumeo, drago mi je da vam dam informaciju, imao 

sam 500 evra akontacije, video sam u džepu pre nego što sam našao. Nije da ima 500 eura u džepu 

za kafu. Drugi problem koji sam tražio je lista subvencija za repatrirance. On zna za koga pitam, 

od koje osobe i od koje sam ga tražio. Znam o kome govorim, ko je renovirao i kome su date 

subvencije. I kaže mi na svom jeziku, na bosanskom, da Kancelarija za zajednice ne daje 

subvencije. Prošle sedmice, kada sam došao da se informišem, zatekao sam jednu građanke koja 

ju je obavještavala da se vraćeno lice mora prijaviti u Opštini, u Kancelariji za povratak, a zatim 

podnijeti zahtjev ministarstvu za subvencije. Ova osoba kaže: ", ja nemam budžet, sa druge strane, 

uzmite kamen temeljac i položite ga sa gradonačelnika i ministra Rašića, ili bilo šta drugo." Kaže 

da nemam subvencije, ne znam, kad da dobijem političke poene, kaže mi smo postavili kamen 

temeljac. Onda, 27. novembra izlazi i predaje ključeve. Da li to znači da nema listu? Građanin koji 

dođe - ali ne svi, oni koji podržavaju ovo i njegovu stranku, a ja vas apelujem - ako nisu manjina 

ovdje danas, moraju to hitno odbaciti. Pitam se zašto se manjina toliko plaši ovoga. Da ovo ne 
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predstavlja zajednicu. Tu moram biti nezavisan. Ovo predstavlja samo šačicu ljudi koji podržavaju 

njegovu stranku u kojoj on ostaje u sjeni, kao i stranku Dude Balje. 

Driton Ademi: Dakle, neka pitanja za gradonačelnika, pošto je ostao samo jedan načelnik, a 

direktor je također iz Prosvjete. Predsjedniče, prije nekoliko mjeseci sam tražio da se u sportsku 

dvoranu stave lopate za snijeg. Kao što se desilo sa zadnjim snijegom koji je pao, dobro je da su 

na njega stavili samo jedan sloj snijega. Čak i sa snijegom koji je prolazio, učenici su i dalje mogli 

stići. Dobro je pozabaviti se ovim pitanjem, jer ovo pitanje povezuje drugi problem. Priključujem 

vrtića. Ulaz u dječju sobu – prema projektu koji sam vidio – je upravo suprotna strana. Što se tiče 

vrtića, predsedniče, zar nije bilo gde da se postavi vrtić ovde? u školskom dvorištu. Samo me 

nazovi i javno priznaj da sam uradio nešto za obrazovanje. Koliko dugo ste u politici 25 godina? 

Čak i za sport, ako želiš nešto da radiš, ja ću ti pomoći. Vi nikada ništa niste uradili, od kada smo 

oslobođeni, 1999-2024, nikada ništa niste uradili, niste ništa uradili. Čini vam se da me nisam ni 

vidio ni osjetio, ali me građani jako dobro vide i osjećaju. Gradonačelniče, baš u vrijeme snijega, 

renovirali ste školu. Zašto se renoviranje škole radi u dva dela, čak i kada je najhladnije? Smanjuje 

se sati, koje će pohađati oni učenici koji iduće sedmice idu na zimski raspust. Čak ste i seoskim 

starešinama tražili plaćanje struje, nemojte me pogrešno shvatiti. Najavili ste sastanak sa čelnicima 

sela o plaćanju javne rasvjete. Imam pitanje: kako biste to riješili u nekim selima gdje su svjetla 

vezana za njihova dvorišta, za njihove kuće. Ovo je zahtjev nekih građana koji imaju struju u 

svojim domovima. Znam dobro da su gradonačelnik Blaci, Zgatari i neka sela ta koja su ušla u 

sistem koji je tražio. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala! Želi li još neko iz skupštine da uzme riječ? Pre nego što gospodin Dželadini 

uzme reč, Artane, da li želite da Uzair odgovori na pitanja ili predsedavajući? U redu, onda smo 

dobro, odgovara Uzair. 

Samidin Xheladini: Ja lično nemam posla ni sa kim, ko ima lične stvari gde sam ja. Ovde je uvek 

bilo i državnih i pravnih funkcionera, i ličnih, gde god da sam, kad god hoću, šta god hoću. Vi 

delegati, žao mi vas je, kolege, jer mi smo ovde izabranici naroda. Nije ništa lično, uskraćeno mi 

je pravo da o svemu pričam, ali to nije problem. Većina ljudi ovdje zloupotrebljava svoj položaj, 

jer je moj brat gradonačelnik, a ja nisam mogao da obavljam dužnost poslanika kako treba. Još 

jednom, ponavljam, neki ljudi i neki funkcioneri to zloupotrebljavaju, zloupotrebljavaju funkciju 

gradonačelnika jer imam brata, a ne daju mi da obavljam dužnost poslanika kako treba. A jedna 

od onih koja mi nije dozvolila i nastavlja da me ignoriše je predsednica. Mnogo puta sam tražio 
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riječ da izađem i razgovaramo, ali mi nije data, toliko da me je natjeralo da izađem iz sebe i 

govorim sa strane. Jer mi je uskraćeno pravo da o tome raspravljam ovdje na podijumu. Išao sam 

i dalje od pravila, jer mi je uskraćeno pravo na diskusiju. Imao sam mnogo slučajeva u kojima mi 

se nije dalo da se izjasnim, već je dato drugima nepravedno, nezakonito, kršenjem Statuta. Nisam 

reagovao, samo sam ćutao, dok mi nije dato. Nemam ništa lično ni sa kim, pitao sam 100 puta, to 

je upravo ono što me je konstantno sprečavalo, čak i kada je to bio Uran, kršenje Uredbe. Mi sami 

kršimo Uredbu, čak i kada nam odgovara mi je sprovodimo, kada nam ne odgovara mi je kršimo. 

Još gore kada je u pitanju predsjedavajući, ili predsjedavajući, kada je prekršen - ili zamjenik 

predsjednika, on također krši Pravila. E sad, ne treba da vas prodajem, niti da vas zovem, ali želim 

da kažem da moramo biti veoma transparentni, moramo biti veoma oprezni i odgovorni prema 

građanima. U meri u kojoj imamo mogućnosti, normalno je da nismo vanzemaljci i svašta nam se 

dešava. Bilo je stalnih pitanja na raznim mestima, bilo je zvaničnih pitanja delegata koji su svi 

postavljali prava pitanja. Imamo pravo da pitamo, razgovaramo i treba da dobijemo zvaničan 

odgovor. Ali, ako odgovor nije zvaničan, moramo ga tražiti, moramo ga uporno tražiti u pisanoj 

formi. Ako nam to ne bude dato na ovoj sjednici, na sljedećoj sednici pismeno. Ovo je najbolji 

način da se izbjegne obmanjivanje javnosti. Svi moramo poštovati i plašiti se zakona. Molim vas, 

poštovani delegati, da uvijek nastavite sjednicu, po mogućnosti do kraja. Vidio sam tendenciju – 

verovatno niste videli – da se ovde postavljaju pitanja, kada je u pitanju dobijanje odgovora, 

predsedavajući je prekinuo sastanak. On je tri puta zaredom prekidao sjednicu zbog nedostatka 

kvoruma. Ovo je ozbiljan prekršaj. I od onih koji su postavljali pitanja i izašli, i od 

predsjedavajućeg koji nije tražio od direktora, funkcionera i gradonačelnika da daju adekvatne 

odgovore, čak i dvoje ljudi ako su bili u prostoriji. To je javni sastanak i oni su čuli pitanje, ali nisu 

dobili odgovor. Zanima me istina, ne želim da se priklonim ni vladajućoj ni opoziciji. Želim da se 

istina zna kakva jeste. 

Uzair Hamza: Pozdrav svima. Žao mi je što malo pre delegate mi nisu dali da govorim, iako se 

ticalo pitanja žaštita manjina. Hteo sam da govorim o nečemu što je važno, a to je da se u GCPM 

odlukom gradonačelnika imenuje osoba iz nevećinske zajednice, dakle da se diskriminacija koja 

dolazi sa centralnog nivoa izbalansira. Ovde sam da odgovorim na pitanja koja su meni postavljena 

kao šefu Kancelarije, od strane Artana Loshaj. Na početku želim da se izvinem za tehničku grešku 

koja je nastala prilikom slanja dokumenta. Ja znam zakon, premda je dokumenat poslat na 

albanskom jeziku, ja sam preveo document I odgovorio ali ne da bi isprovocirao delegate, nemam 
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lično ništa sa njim. Iz tehničkih razloga nisam stigao da dam odgovor na njegovom jeziku onako 

kako Zakon nalaže, da se treba odgovoriti na jeziku stranke. U mom izlaganju je dokaz da ja sa 

njim nemam ništa personalno. Ja mnogo e-maila iz centralnih institucija dobijam, koji su isključivo 

na albanskom jeziku I nikada nisam rekao da je provokacija. Obzirom da je pitanje jako osetljivo, 

odgovaram redom da postavljena pitanja. Sam zahtev koji je bio upućen nije bio dobro formulisan. 

U zahtevu se traže subvencije. Neznam da li je to dobro prevedeno, ali zaista nisam provocirao, 

ali mi nemamo subvencije.  

Naš budžet je 28.000 eura, plate, robe I usluge su samo 6.000 eura. Dakle, mi na osnovu AU 

2/2010, I AU koji se odnosi na povratak raseljnih lica, bavimo se povratkom. Postoji određena 

procedura gde se povratnici registruju u bazi podataka, imamo I dokumenat kojim se obavezujemo 

da čuvamo tajnost podataka. Na nivou opštine postoji komisija koja je formirana od strane 

gradonačelnika I ona egzistira jos od kada je Uredba stupila na snagu, tada je Shaban Shabani bio 

gradonačelnik. Ova komisija ima 8 člana, po Uredbi šef kancelarije je predsedavajući te komisije. 

Dakle, mi ne radimo ništa na pamet. Povratnici se registruju kod nas. Mi obilazimo povratnike. 

Nakon toga zakazujemo sastanak radne grupe na kojem učestvuju 8 člana, jedan je član iz 

Ministarstva za zajednice I povratak, ostali članovi su: predstavnik obrazovanja, zdravstva, rada I 

socijalnog staranja, predstavnici žena, planiranje I urbanizam, član iz Ministarstva za zajednice I 

povratak. To je ova Odluka. Na osnovu ove Odluke, mi dajemo preporuke kome će se graditi kuća, 

dok na nivou Kosova postoji komisija koja daje konačnu reč I odobrava ili ne odobrava. Ove 6 

kuće koje sada gradimo, one su odobrene još 2013 godine, iz liste koja je tada odobrena, naravno 

tada ja nisam bio Šef kancelarije, ta lista je u kontinuitetu potvrđivana do momenta dok nas nije 

ministarstvo postavilo u projekat RRK 6, I time smo postali korisnici pomoći sa te liste. Što se tiče 

pitanja o korišćenju novca, kolega nije dobro razumeo, radi se o gorivu koje se plaća na mesečnom 

nivou. To može lako da se proveri. Kada se tiče popravke kompijutera, mi imamo 2 kancelarije, 

plaćali smo opravke I drugim službenicima, iz Petty cash ja kao šef kancelarija osim 20 eura ni 

jedan cent višak nisam uzeo, čak je korišćen novac iz naše kancelarije iz drugih direktorijata. To 

se može veoma lako proveriti. Na pitanje subvencija nisam dužan da odgovorim, ali ne bi želeo da 

bude ne razjašnjeno, kada se tiče pitanja kome smo mi pravili kuće, kojim sumnjivim osobama, 

koje su danas u tužilaštvu gde je pokrenuta procedura da su počinila krivičnma dela ili zločin protiv 

civila. Vi kao delegate ima parvo da pogledate dokumenta, oni nisu redovni povratnici, ti 

povratnici su vraćeni preko Danskog saveta za izbeglice. Ovde imamo memorandum koji je 



30 

 

potpisan između Danskog saveta za izbeglice I opštine Dragaš. Ovaj memorandum je potpisao 

tadašnji gradonačelnik Salim Jenuzi, dolazi do smene, onda se potpisuje drugi memorandum kojeg 

potpisuje novi gradonačelnik Shaban Shabani. Danski saveta za izbeglice je rekonstruisao 4 kuće, 

među njima I jednome koji je optužen za krivično delo ratni zličin protiv civila, obzirom da je bio 

policajac. Njegova dokumenta su ovde. Dakle, mi kao opština sledeli smo memorandum koji je 

bio potpisan. Niko nije znao, osoba je normalno prolazila granicu, dolazio I vraćao se. 2017 godine 

je on potpisao, 14.05.2018 stoji njegov potpisa da mu je rekonstruisana kuća, ne gradnja nove 

kuće, već mu je izvršena rekonstrukcija na osnovu memoranduma. Kao štoi danas imamo 

memorandum sa IOM-om I Advance together koji potpisuje gradonačelnik, ja sam tada bio 

coordinator. Sada je pitanje, zašto je kao pravim se lud postavljam kamen temeljac, postavlja se 

pitanje kako  jednom učestvujem a drugi put ne. Ponovo kažem, mi predlažemo, kada se završi 

projekat, ovo je dokumenat koji šef kancelarije potpisuje da su izvršeni radovi u skladu sa 

procedurama. Ovde implementira projeka IOM a finansira Ministarstvo za zajednice I povratak. 

Moj potpis stoji ovde kada utvrdim da je objekat u redu I da su građevinski radovi u skladu sa 

Zakonom. Ako postoje bilo kakve ne jasnoće, slobodno možete doći u kancelariju, za svako 

pitanje, kome pomažemo, kako pomažemo. Ovde je dokumenat koji smo potpisali o tajnosti 

podataka. Ovo je lista da smo gradili kuće osobama Kojima je to odobreno 2013 godine. 

Pomenutoj osobi je urađena kuća kada ja nisam bio šef kancelarije, već samo coordinator. Vezaip 

se bavio povratkom. Memorandum je sproveden I skladu sa dogovom koji je tada potpisao 

gradonačelnik. Ne želim da glorifikujem sebe za bilo šta, ne postoji nikakav vid provokacije, sa 

Artanom personalno nikad nisam imao nikakve probelame, čak smo se I družili, samo hoću da 

kažem da mi radimo u skladu sa Zakonom I Uredbom. Rekao sam za kompijutere, sa laptopovima 

imamo 7 kompijutera, može veoma lako da se proveri, kome I kako je iz našeg budžeta plaćeno. 

Nekad iz našeg budžeta se plaća drugoom direktorijatu I obrnuto.  

Arijeta Skeraj: Hvala vam! Vjerujem da je Artani bio zadovoljan odgovorom. Dakle, poštovani 

predsedniče, oni koji su vam postavljali pitanja nisu u sali, hoćete da odgovorite na pitanja? 

Bexhet Xheladini: Dakle, što se tiče simbola, tačno je da su za 28. novembar postavljeni po 

cijelom gradu, ali ne i na opštini. Dakle, kada smo istražili i otkrili da nisu, sa zakasnjenjem smo 

izvrsili njihovo postavljanje. Što se tiče nabavke drva, govorim ono što čitam, to je bila reakcija 

njegove stranke, PDK, koji je izrazio sumnju da se časovi ne održavaju, učionice su hladne, drva 

nema. Kada sam vidio ovu reakciju PDK-a, odmah sam formirao komisiju koju su činili 
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potpredsjednik, direktor obrazovanja i još jedan službenik i naredio im da obiđu sve škole i 

učionice. Sutradan su ovi službenici obišli sve škole i konstatovali i prijavili da se nastava održava 

u svim školama, da je u svim školama uključeno grijanje i da ima i ima dovoljno drva od prošle 

godine. Razlog zašto imamo drva od prošle godine je taj što kada naručimo i dobijemo drva, 

dobijemo ga tačno onako kako smo naručili, i po kvaliteti i po količini. Za to imamo još mjesec 

dana drva od prošle godine. Dakle, škole nikada nisu bile bez drva, osim jednog dana kada osnovna 

škola u Dragašu nije imala grejanje zbog kvara na kotlu, ali smo te noći popravili i grejanje je 

ponovo uključeno sledećeg dana. Ovo je bio kvar koji nije bio na nama, mi nismo sveci koji bi 

znali da će se kvar dogoditi. Što se tiče studentskih stipendija, nastavili smo sa dodjelom stipendija 

studentima i 95% svih prijavljenih je dobilo stipendije. Postoji i Komisija za žalbe, za one koji su 

nezadovoljni, Komisija će razmotriti žalbe i ako utvrdi da je bilo propusta Komisije za ocjenjivanje 

stipendija, onda će ova Komisija tu grešku ispraviti. Mi dijelimo stipendije prema Pravilniku koji 

smo zatekli, a ovu Uredbu su napravili oni koji nas sada mole da je kršimo. PDK, prethodna vlada, 

uvela je ovu Uredbu i mi implementiramo ovu Uredbu tačku po tačku. Takođe, u toj Uredbi piše 

da oni koji primaju stipendije Univerziteta u Prištini nemaju pravo da primaju stipendije od 

Opštine Dragaš. Jer čak i sredstva koja tamo dobijaju su sredstva kosovskih poreskih obveznika, 

takođe. Rečeno je i da su odbijeni studenti koji imaju prosječnu ocjenu iznad 9. Uredbom nije 

navedeno da pravo na stipendiju imaju oni koji imaju prosječnu ocjenu. Za petoro dece sa 

posebnim potrebama, pošto sam ja gradonačelnik, plaćamo putne troškove svih onih koji svake 

godine putuju u Prizren i Peć. O dodatnim satima – možda je govorio i direktor Zeniu – ali nismo 

mi krivi, kriva je Vlada što dva mjeseca nije bilo sredstava. Obrazovanje je u opasnosti da ostane 

bez plata, pa su te isplate odgođene. Ovaj mjesec smo izvršili skoro polovinu isplata, u januaru 

ćemo platiti sve prekovremene radove. Dakle, nikome nećemo biti dužni. Što se tiče čišćenja ulica, 

znam da je bilo odlično i ne želim to dalje pustiti. Sto se tice vaza, greska je nasa, ne nasa vec 

dobitnika tendera, prekjuce je bila smrt u porodici pa ce te vaze biti uklonjene narednih dana. 

Zatraženo je i da se stipendiraju studenti koji studiraju na privatnim univerzitetima. Ni propisi to 

ne dozvoljavaju. Za kosilice smo snimili i snimak tog dana u prošloj sesiji, ko ne veruje može 

slobodno da ode da vidi u magacinu, kosilice su tu. I ovaj slučaj je bio u tužilaštvu, oni su ga uzeli 

- dobro da su ga uzeli - to je razjašnjeno, tužilaštvo je vidjelo da je to netačna informacija i tu se 

ništa ne može učiniti. Ono što je važno jeste da kao opštinska vlast za tri godine koliko smo na 

funkciji nismo imali nijednu optužnicu, nijednu osuđenu osobu, nijedan slučaj korupcije, niti jedan 
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tender. Dok druge opštine imaju tendere iz jednog izvora, za tri godine vlade LDK-a, zajedno sa 

koalicijom, mi čak nismo imali ni jedan izvor. Ovo je za svaku pohvalu, kako od predsednika 

opštine, tako i od strane Skupštine i osoblja koje radi u opštini Dragaš. Put u selu Kuk još nije 

završen, radi se o dvogodišnjem projektu, tamo se nastavlja rad i Komisija za prijem neće prihvatiti 

radove koji nisu kvalitetni i nisu na osnovu raspisanog tendera. Za Emriua, zašto je napustio selo 

Emriu je veoma iskusan traktorista, a mi smo mu dali najopasniji teren, dali smo mu Xërxë, Plajnik, 

Radešë, Brodi, jer ovi drugi vozači imaju malo manje iskustva? Ovaj tip sigurno ima 40 ili više 

godina iskustva sa traktorima. Javna rasveta u selu Rrenc, svi ste svedoci da je gospodin na desetine 

puta tražio da se selo Rrenc osvetli - ima projekat, postoji projekat - on je rekao da sam uradio, sad 

kaže da jesam ne radi to. Projekat je rađen na tenderu prethodne vlasti, a neke ulice u kojima žive 

ljudi iz drugih stranaka su namjerno izostavljene. I sada, kada smo krenuli u realizaciju ovog 

projekta, primijetili smo da su neki magistralni putevi namjerno zaostali. Ali mi smo tu nepravdu 

ispravili i osvijetlili te ulice. Ovo je dvogodišnji projekat i do kraja ćemo ga završiti, cijelo selo će 

imati javnu rasvjetu. Što se tiče pitanja u vezi sa Kancelarijom za zajednice i povratak, Uzair je 

odgovorio na njih, ali treba da znate da za pitanja koja su postavljena u vezi sa kućama, Uzair 

Hamza tada nije bio šef, već Mehmet Hamza, dok su memorandumi potpisani. od strane dvojice 

bivših predsjednika gospodina koji je podigao nepotrebnu prašinu. Pominje se i Petikeši od 500 

evra, Uzair je funkcioner koji nikada ne troši budžet. Uvijek na kraju polovina budžeta ostane 

nepotrošena. Ali kada vidimo da postoji budžet u njegovoj kancelariji, onda mi plaćamo mnoge 

fakture iz njegovog budžeta, ali to nisu troškovi Kancelarije za zajednice. Takođe, Petikeshi od 

500 eura koristili su svi zaposleni u Opštini, dok je sredstva primio Uzair Hamza. Dakle, ne 

možemo ga optužiti za eksploataciju Peti-kesa. Što se tiče snjegobrana, mi smo ih stavili, ali on ih 

nije vidio. Renoviranje škole je bilo iz dva dijela, da, istina je, prvi put smo renovirali zadnji sprat 

škole. Razlog zašto nismo uradili donji deo je taj što nismo imali sredstava, ali na kraju godine, 

kada smo videli da su nam ostala sredstva, uradili smo i renoviranje donjeg sprata. Povodom 

saopštenja koje smo kao opština dali u vezi sa plaćanjem struje, tražili smo od predsednika opština 

i odbornika svih sela koja su postavila javnu rasvetu po satu – ne da je priključena na kuće – da 

zahtevaju i da naplata padne na nulu -nula do januara. Ovo smo uradili jer je to najlakši način, 

kada završimo posao, prepustićemo onima koji ga plaćaju privatno. Zatim, kada se ovo završi, 

preći ćemo na ostatak grupe, one koji to imaju sa solarnim panelima i one koji imaju spojenu na 

svoje domove, i naći ćemo rješenje i za njih. Opći priključak će biti napravljen, radno vrijeme će 
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biti postavljeno, a zatim će početi plaćanje. Vjerujem da sam odgovorio na sva pitanja, a na kraju, 

ako sam nešto ostavio bez odgovora, zamolio sam Zeni da me dopuni dok smo završili. 

Zeni Krasniqi: Pozdrav svima! S obzirom na pitanja koja su postavljena ODO-u, na sva pitanja 

je skoro dao odgovor predsednik, ali vidim neozbiljnost delegata Skupštine, dotčni je došao sa tom 

frustracijom na prošloj sjednici, dajući nam da imamo čin super direktora. U Obrazovanju se stvari 

odvijaju kako treba, uoči kraja semestra, do sada nismo imali nikakvih prepreka i zastoja. Inače, 

kao direktor ODO-a, uvijek sam spreman odgovoriti na pitanja postavljena na sjednici. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala, direktore! Zatvaramo ovu sesiju! Vidimo se 2025! 


